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El cas Inipro 
sacseja Viladecans

El primer tinent d'alcalde, Joaquín Guerrero, presenta la dimissió, 
i es crearà una comissió de seguiment amb els grups municipals 
per un presumpte delicte de corrupció

Pàgines centrals  8 i 9

Llámanos. 93 461 90 01

Administración Profesional de Comunidades

www.gestioveinal.es

Servicio de Urgencias 

a nuestras comunidades
24 horas - 365 días/año

Rambla Josep Maria Jujol, 51
Sant Joan Despí

Foto:  Arxiu

¡Visítanos!

AV.CAN BATLLORI Nº24
VILADECANS  ·  (BARCELONA)

¡CELEBRA 
CON NOSOTROS 
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LA PREMSA DELBAIX no 
es fa responsable de la veracitat de 
la publicitat ni dels articles aliens 
a aquesta redacció. Es prohibeix 
la publicació, còpia o difusió de 
qualsevol tipus d'imatge, logotip, 
disseny, fotografía o continguts 
d'aquesta publicació sense el previ 
consentiment de l'editor, així com 
dels respectius propietaris intel-
lectuales dels mateixos. L'empresa 
es reserva el dret de tramitar 
accions legals si es fa un ús il-legal.

Podrà trobar el nostre 
diari distribuït en les 
següents poblacions:
CORNELLÀ DE LLOBREGAT
ESPLUGUES DE LLOBREGAT
SANT JOAN DESPÍ
SANT FELIU DE LLOBREGAT
SANT JUST DESVERN
MOLINS DE REI
SANT VICENÇ DELS HORTS
LA PALMA DE CERVELLÓ
CORBERA DE LLOBREGAT
PALLEJÀ
SANTA COLOMA DE CERVELLÓ
SANT CLIMENT DE LLOBREGAT
SANT BOI DE LLOBREGAT
VILADECANS
GAVÀ
CASTELLDEFELS
EL PRAT DE LLOBREGAT
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Empresa cooperativa
cerca encarregats d’obra 

Paletes i encofradors Oficials 
de Primera a l’àrea metropolitana 

de Barcelona o rodalies. 
Es valorarà permís de conduïr, 

cursos de riscos laborals 
i experiència en construcció.

OFERTA DE TREBALL

Enviar curriculum vitae a:  
ofertadetreballatarrega@gmail.com 

o demaneu informació al telèfon: 
662936198.
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Por la compra 

de un kalanchoë
otro de REGALO

Aparcar a la platja de Gavà continuarà sent gratuït 
L’Ajuntament va presentar el Pla de Mobilitat Sostenible que es posarà en marxa aquest estiu

Aliança per reclamar millores en el 
transport públic a la plana del Delta
Quatre ajuntaments (Castelldefels, Gavà, Sant Boi i Viladecans) així com agents 
econòmics i socials creen una plataforma per donar sortida a les seves reivindicacions

El campus de Castelldefels de la 
Universitat Politècnica de Cata-
lunya ha acollit aquest matí la 

presentació de la Plataforma per al 
Foment de la Mobilitat i el Transport 
Públic de la Plana i el Delta del Llo-
bregat. Els Ajuntaments de Castell-
defels, Gavà, Sant Boi i Viladecans, a 
més dels sindicats UGT i Comissions 
Obreres (CCOO), la Cambra de Co-
merç i les patronals PIMEC i AEBALL 
han fet públic un manifest en el qual 
assenyalen les infraestructures ne-
cessàries per donar servei a aquesta 
zona de creixement econòmic.

Les demandes
Entre els projectes imprescindibles 
es recupera l'anomenat 'Metro del 
Delta', una connexió ferroviària so-
terrada que uniria els quatre muni-
cipis i que, tot i estar aprovada des 
del 2010, no ha iniciat cap tipus de 
treball. També reivindiquen el carril 
bici i el bus segregat a la carretera 
C-245 i la interconnexió amb trans-
port públic dels polígons indus-
trials de la zona i l'UPC.A més, la 
Plataforma ha reclamat una reunió 
urgent amb el Conseller de Terri-

tori i Sostenibilitat, Josep Rull, que 
esperen que se celebri les pròxi-
mes setmanes.

L'alcaldessa, Lluïsa Moret, ha des-
tacat la prioritat d'aquesta reivin-
dicació històrica per la necessitat 
urgent de comptar amb un trans-
port públic que respongui a les 
demandes de mobilitat de la ciu-
tadania i dels sectors econòmics. 
L'alcaldessa també ha posat de 
relleu que es tracta d'una recla-
mació conjunta dels agents socials 
i econòmics de la comarca feta 

"amb voluntat d'acord i de diàleg".  
D’altra banda, l’alcaldessa de Gavà, 
Raquel Sánchez, ha qualificat 
aquestes demandes de millores en 
el transport com a “històriques” i ha 
defensat que “ens toca ja al nostre 
territori rebre un retorn per part de 
les administracions competents 
perquè des dels Ajuntaments hem 
fet la feina, hem estat especialis-
tes a cobrir les necessitats dels 
ciutadans tot i que moltes vega-
des no teníem ni les competèn-
cies ni els recursos”. D’altra banda, 
l’alcaldessa de Castelldefels, Can-
dela López, ha assegurat que “el 
que fem amb aquesta proposta és 
apostar per un model diferent de 
mobilitat més sostenible i més efi-
cient, també sumant a la lluita con-
tra el canvi climàtic que és evident 
que és necessari que engeguem 
aquest projecte compartit entre els 
diferents territoris per connectar la 
nostra comarca però també per 
defensar un altre model de trans-
port en aquesta línia.”

Aquesta setmana s’ha pre-
sentat el Pla de Mobilitat 
Sostenible a la platja que 

posarà en marxa l’Ajuntament 
aquest estiu. La iniciativa munici-
pal contempla diferents mesures 
per evitar els problemes de mo-
bilitat i de trànsit que es produei-
xen al barri de Gavà Mar durant 
els mesos d’estiu, principalment 
al juny i juliol. Les accions que 
s’establiran estan relacionades 
amb l’aparcament, el transport 
públic, la vigilància policial i el ser-
vei de grua. Des del consistori mu-
nicipal ja s’ha avançat que aquest 
estiu no s’implantarà la zona blava 
i verda com en altres municipis. 

Aparcament 
i més vigilància
Tanmateix, s’habilitarà una 
parcel·la municipal situada a 
l’avinguda Europa, número 36 
per aparcament amb capacitat 

per a 115 vehicles. Aquesta zona 
serà temporal a l’estiu (del 4 de 
juny a l’11 de setembre), estarà 
regulada i amb control d’accés. 
L’aparcament tindrà uns preus 
públics de 5 € de 10 a 20 hores i 
de 3€ de 15 a 20 hores.

D’altra banda, s’incrementa la 
vigilància a la zona de Gavà Mar 
amb un servei extraordinari al 
juny de quatre agents dissabtes i 
festius i durant els mesos de juliol 
i agost dos agents els dies feiners 
i quatre els dissabtes i festius.

Foto: Aj. Castelldefels

Foto: AAVV Gavà mar
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Per tercer any, l’AMB 
ofereix una subvenció 
de 250 euros per a la 

compra d’una bicicleta elèc-
trica, un mitjà que es 
considera 100% soste-
nible perquè no emet 
gasos contaminants 
a l’atmosfera. La sub-
venció està destinada 
als primers 1.000 ciu-
tadans que comprin 
una bicicleta elèctri-
ca d’un preu màxim 
de 1.350 euros.

Rossend Bosch, res-
ponsable de pro-
jectes de mobilitat 
sostenible de l’ens 
metropolità, ex-
plica que aquesta 
ajuda “forma part 
d’una estratègia 
més àmplia que té 
per objectiu reduir 
la contaminació 
atmosfèrica i mi-
llorar la mobilitat 
de l’àrea metro-
politana de Bar-
celona”.

Beneficiar-se de la 
subvenció és molt 
fàcil. Només cal 
anar a una de les 
29 botigues adhe-
rides (consulteu-
ne la llista a www.
amb.cat/bicielec-
trica) i escollir una 
bicicleta elèctrica 

de menys de 1.350 euros. Cal-
drà omplir un formulari i de-
mostrar que el comprador viu 
en un dels 36 municipis me-

tropolitans. 

Un model que es pot 
fer servir cada dia 
Existeixen centenars de ti-
pus de bicis elèctriques i 

depenent de les prestacions 
que es vulguin els preus va-
rien molt. La subvenció de 
l’AMB és per a una bicicleta 
d’una gamma mitjana, que 

pot utilitzar-se com un mi-
tjà de transport diari, tal 
com fa en Jan Duran des de 
fa tres mesos. “Hi va haver 
uns dies de contamina-
ció atmosfèrica i es reco-
manava limitar l’exercici 
físic a l’exterior”, recorda. 
Aquella situació el va fer re-
flexionar i es va passar a la 
bici. “Tot va començar com 
un acte d’afirmació ecolo-
gista, i ara veig que també 
és el millor mitjà de trans-
port per anar de casa a la 
feina”, diu aquest barceloní 
que treballa a l’Hospitalet 
de Llobregat. 

Les anteriors convocatòries 
de l’AMB per subvencionar 
bicis elèctriques van esgo-
tar-se ràpidament. Un 37% 
dels ciutadans que se’n van 
beneficiar afirmaven que 
gràcies al nou vehicle utilit-
zarien menys el cotxe. 

En aquest sentit, Antoni 
Poveda, vicepresident 
de Mobilitat i Transport 
de l’AMB, diu que la 
subvenció de 250 euros 
“està pensada per a una 
mobilitat urbana diària, 
per a persones que vulguin 
contribuir a una mobilitat 
diferent, sostenible”.

Els carrils bici 
creixen per 
connectar 
municipis 
Durant els darrers anys, 
els municipis han treballat 
aïlladament en la construc-
ció de carrils bici, però no 
s’ha tingut en compte la 
necessitat d’interconnectar 
les ciutats. Per tal de fer 
més contínua la xarxa, que 
ara és de 1.500 quilòmetres 
de vies pedalables, es cons-
truiran 100 quilòmetres 
més de carrils pensats per 
afavorir la mobilitat entre 
municipis. L’AMB hi inver-
tirà 2 milions d’euros en 2 
anys per donar suport als 
ajuntaments.

Bicibox, 
l’aparcament segur
Per facilitar la mobilitat en 
bicicleta entre els diferents 
municipis de l’àrea metro-
politana cal que els usuaris 
puguin deixar la bici en un 
lloc segur. Per això la xarxa 
de Bicibox (www.bicibox.
cat) està creixent i arriba 
cada any a més municipis. 
Ja hi ha més de 1.600 places 
d’aparcament en 15 munici-
pis i durant aquest any i el 
vinent se n’instal·laran en 
tres o quatre ciutats més. 
Molins de Rei i Montcada i 

Reixac són els dos darrers 
municipis que s’han sumat 
a la xarxa, que l’any passat 
va créixer més d’un 56% en 
nombre d’usuaris.

5 Avantatges de  
la bici elèctrica

Estalvi. El pàrquing, la 
benzina, l’assegurança i 
l’impost de circulació no 
són necessaris. Sí que cal 
carregar les bateries, que 
consumeixen 1 kwh per 
cada 100 quilòmetres. És a 
dir, menys de 20 cèntims.
Polivalent. Es pot fer ser-
vir per anar a treballar per-
què, gràcies al motor, evita 
suar. Però qui ho prefereixi 
també la pot utilitzar com 
una bici convencional: 
pedalant sense l’ajuda del 
motor i fent exercici.
Ecològica. És un vehicle 
100% sostenible amb 0 
emissions, un avantatge en 
ciutats on la contaminació 
és un problema.
Fàcil. La bicicleta elèctrica 
és tan fàcil d’utilitzar com 
la convencional, amb la 
diferència que l’assistència 
al pedaleig permet que 
qualsevol persona pugui 
fer-la servir. 
No cal carnet. No es 
considera un vehicle 
de motor i, per tant, no 
cal permís de conduir. 
Es pot utilitzar a partir 
dels 16 anys.

ENTREVISTA Jordi Molina
www.BikingPoint.es

“La bici elèctrica és un mitjà ideal per anar a la feina”

Quins avantatges té una bici elèctrica?
És un mitjà molt net, que et permet recórrer distàncies més llargues que una bicicleta convencional. Moltes de les persones que en compren la utilitzen en desplaçaments interurbans per anar a treballar o a estudiar. Pots anar més ràpid que amb una bici i no sues quan la utilitzes.

De quina velocitat estem parlant?
Depèn del model, però ara, amb la subvenció de l’AMB, es poden comprar bicis que arriben als 25 quilòmetres per hora i que tenen una autonomia d’uns 60 o 80 quilòmetres. Això fa que siguin un mitjà de transport ideal per anar a la feina, per exemple. 

Per poc més, no compensa una motocicleta?Econòmicament segur que no surt a compte. Com que no es considera un vehicle de motor, no has de pagar impost de circulació, assegurança ni treure’t el carnet de conduir. A més, el consum per quilòmetre és molt inferior al d’una moto i el cost de manteniment és irrisori. Tot això, sense tenir en compte que és molt més net i respectuós amb el medi ambient!

SOCIETAT

Moren set vegades més persones per malalties 
vinculades a la contaminació que genera el 
trànsit que per accidents. La contaminació 
i la mobilitat són dos dels reptes que tenen 
les grans ciutats. Per fer-hi front, l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona (AMB) treballa 
en diverses accions, com la promoció d’una 
mobilitat més sostenible i eficient. 

La bici elèctrica, una aposta 
per millorar la sostenibilitat

Foto: www.titandesert.com
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Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

Com apropar-te 
al teu fill
Segurament com a pares 
hem viscut moments de 
felicitat, amor, tranquilitat 
i estabilitat; però també 
s’experimenten moments 
de exasperació, impotèn-
cia, desesperació i frus-
tració. Davant aquesta 
situació els pares actuem 
de diferents maneres, 
però segurament, en algu-
na d’aquestes hem sentit 
l’impuls de controlar-los i 
ensenyar-lis “qui mana aqui” 
i fins i tot, han aparegut im-
pulsos d'utilitzar la força per 
controlar la situació. 

En aquests moments 
apareixen sentiments de 
frutació, nervis, …, senti-
ments que mai haguessim  
imaginat experimentar 
abans de ser pares.

Entre els sis i els dotze 
anys es suposa que és 
l'edat més tranquil·la, 
en la qual, els nens es-
tan més tranquils i 
obeeixen als pares. Però 
aquesta època és molt 
important per al desen-
volupament bilògic del 
cervell, de l'afectivitat 
i de les competències 
socials. Els pares solem 
tenir l’adolescència com 
a moment vital, però la 
etapa entre els 6-12 anys 
també és molt impor-
tant a causa que han de 
consolidar-se les bases 
de l’identitat, de la con-
fiança en un mateix i el 
desenvolupament de les 
seves competències per-
sonals. Malgrat que els 
nens són molt més dòcils, 
tenen integrades certes 
rutines, obeeixen sense 
oposar resitència, … apa-
reixen un altre tipus de 
dificultats com la capaci-

tat d'aprenentatge, la ne-
cessitat d'autonomia i el 
reforç del seu rol social. 

Davant aquestes noves di-
ficultats podem reaccionar 
de diferents formes però 
lamentablement en oca-
sions els pares reaccionem 
amb crits, baralles, càstigs, 
sermons… allunyant-nos 
més cada vegada dels nos-
tres fills i generant un crei-
xent sentimient de culpa-
bilitat, angoixa i frustació. 

Una altra forma de reaccio-
nar és intentar entendre pel 
que estan passant, saber 
escoltar al nostre fills sense 
jutjar-los i així apropar-nos 
per entendre’ls. D’aquesta 
manera, serà més fàcil ac-
tuar de forma eficaç estant 
molt aprop dels nostres 
fills. Entendre el que suc-
ceeix en la ment d’aquests 
petits ens ajuda a triar com 
actuar, en lloc de reaccionar 
segons la nostra pròpia his-
tòria personal. 

Empatizar amb el nen aug-
menta la felicitat en el dia 
a dia d’aquest i de la famí-
lia. Sembla que tenim molt 
temps endavant, però els 
anys passen rapidament, i 
per al nen cada dia és una 
oportunitat perduda per 
ajudar-lo a constriur un fu-
tur prometedor.

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

23m2 azulejos
6m2 pavimento
Techo de aluminio
2 Downlight
Granito nacional 5,6 modelos a elegir.
Horno multifunción inox
Inducción total de 3 fuegos
Fregadera de 1 o 2 cubetas y grifo
Campana decorativa 90 inox
Mobiliario 4m/l
Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 6.500€ IVA INCLUIDO
POR LA REFORMA DE COCINA Y BAÑO COMPLETO 5% DE DESCUENTO ADICIONAL

OFERTA COCINA COMPLETA

18m2 azulejos
3m2 pavimento

Techo de aluminio
1 Downlight

Inodoro Victoria
Plato de ducha Malta 70x100
Grifería y conjunto teleducha

Mampara cristal hasta 1,30 m/l
Mueble 70 en madera arena, wengé o blanco

Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 3.500€ IVA INCLUIDO

OFERTA BAÑO COMPLETOHNOS. MORENO DÍAZ
Reformas y construcciones
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Cornellà va acollir la 
X Jornada Comarcal 
de Joventut 

El Citilab va acollir la desena edició 
de la Jornada Comarcal de Joven-
tut del Baix Llobregat, punt de 

trobada anual de tots els professio-
nals de joventut de la comarca. L’acte 
es va iniciar amb una taula compar-
tida per les quatre administracions, 
on per part del món local hi van par-
ticipar, Josep Perpinyà, president del 
Consell Comarcal del Baix Llobregat, 
ens organitzador de la jornada, i Ro-
cio Garcia tinenta d’alcalde de Cultu-
ra i Igualtat de Cornellà de Llobregat, 
municipi que va acollir i coorganitzar 
la jornada. Per part de la Generali-
tat, Marta Vilalta, directora general 
de joventut i, per part de la Diputa-
ció, Antoni Garcia, diputat delegat 
d’Igualtat i Ciutadania. En aquesta 
edició, es va abordar temes sobre els 
joves LGTBI i com s’ha de garantir el 
dret a la igualtat i a la no discrimina-
ció per motius d’orientació sexual i 
identitat o expressió de gènere.

Presentació de la 
Xarxa de Municipis 
per la Igualtat

Dotze ajuntaments catalans s’ha 
agrupat per treballar en xar-
xa les polítiques econòmiques 

i socials que prioritzen la igualtat 
d'oportunitats i el respecte del medi 
ambient, i situar-les en el centre de 
l'agenda de les administracions. La 
Xarxa de Municipis per la Igualtat, 
coordinada per Viladecans, es va pre-
sentar al Col·legi de Periodistes de 
Catalunya, a Barcelona. Del grup im-
pulsor, també en formen part els ajun-
taments de l'Hospitalet de Llobregat, 
Lleida, Tarragona, Santa Coloma de 
Gramenet, Cornellà de Llobregat, 
Granollers, Pineda de Mar, Castellar 
del Vallès, Palafrugell, Gelida i Esplu-
gues de Llobregat. D’altres com és 
el cas de Gavà també han mostrat el 
seu interès per formar-hi part. Vol ser 
instrument d'unió del municipalis-
me català per reivindicar un finança-
ment just i un model competencial 
adequat per als ajuntaments. 

Esplugues garanteix 
els drets de les 
persones celíaques 

El Ple ordinari de l’Ajuntament 
d’Esplugues va aprovar per una-
nimitat la moció per garantir ali-

ments sense gluten per a les persones 
afectades per la malaltia celíaca que no 
disposen de prou recursos. La moció 
proposa un seguit de mesures a favor 
dels afectats per aquesta malaltia, que 
es poden aplegar en tres grups: primer, 
garantir l’accés a aliments sense glu-
ten a les persones sense recursos i en 
els actes que organitza l’Ajuntament, 
i que hi hagi més possibilitats d’anar 
a restaurants d’Esplugues que servei-
xin menjars sense gluten; segon, crear 
campanyes de difusió i informació, 
i altres accions, per sensibilitzar i fer 
conèixer aquest problema a la pobla-
ció d’Esplugues; tercer, instar a la Gene-
ralitat de Catalunya i a l’Estat espanyol 
a impulsar mesures per augmentar la 
qualitat de vida dels celíacs, entre les 
quals abaixar l’IVA dels aliments amb 
farines sense gluten al 4 per cent.

Toni Comín es reuneix amb cinc 
ajuntaments del Baix Llobregat 
Els alcaldes acorden amb el conseller de Salut la creació d'una 
comissió de seguiment de les millores de què serà objecte 
l'Hospital de Viladecans i que culminaran amb la seva ampliació

Les alcaldesses de Gavà, 
Raquel Sánchez, i de 
Castelldefels, Candela Ló-

pez, i l'alcalde de Viladecans, 
Carles Ruiz, juntament amb 
l'alcaldessa de Begues, Mercè 
Esteve, i un representant de 
l'Ajuntament de Sant Climent 
de Llobregat, Jesús Insausti, 
es van reunir amb el conseller, 
Toni Comín, a la seu del De-
partament de Salut per con-
sensuar les actuacions que es 
posaran en marxa a l'hospital 
de Viladecans d'aquí a què 
sigui una realitat la seva am-
pliació. Unes actuacions que 
tindran la constant supervisió 
municipal. Com a resultat de la 
reunió es va acordar la creació 
d'una comissió de seguiment 
per avaluar la implementació 
de les diferents millores i que 

es reunirà, per primer cop, el 
pròxim mes de novembre.

Full de ruta
El conseller va exposar el full 
de ruta a seguir d'acord a la 
resolució aprovada per una-
nimitat pel Parlament al juliol 
de 2015 i que estableix cinc 
compromisos. Aquests són: 
redactar el projecte execu-
tiu de les obres d'ampliació 
de l'hospital durant el 2016; 
licitar els treballs, adjudicar-
los i començar a executar-los 
durant el 2017, independen-
tment de la situació pressu-
postària; aplicar el pla xoc 
per a la reducció de les llistes 
d'espera; revertir la derivació 
a altres hospitals, i posar en 
marxa de manera progressi-
va els serveis que estableix 

el pla funcional de l'hospital 
així com es vagi ampliant 
l'equipament. En aquest sen-
tit, Comín ha anunciat que 
a finals d'any ja serà plena-
ment operativa la tercera 
planta del centre, amb un 
nou quiròfan de cirurgia me-
nor ambulatòria i tres sales 
d'endoscòpia, de les quals 
dues ja s''han posat en marxa.

A banda d'aquestes actua-
cions, recollides en la resolució 

parlamentària, el Departa-
ment de Salut es va compro-
metre a atendre una demanda 
de la direcció de l'hospital que 
consisteix a fer una aportació 
addicional per consolidar la 
plantilla i que el 2016 traduirà 
en una inversió de més d'1,1 
milions d'euros. Una partida 
que anirà incrementant-se així 
com s'avanci en l'ampliació i 
que tindrà una aportació final 
consolidada d'1,9 milions.

Foto: Generalitat de Catalunya
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Persianas Peña

Fundada en 1950 Facebook: Persianas Peña
Ramoneda,70 93 375 15 14Cornellà de Llobregat

STOP

·Motores
·Reparaciones
·Stores
·Celosías·Persianas

·Toldos
·Mosquiteras
·Ventanas PVC/Aluminio

Presupuestos sin compromiso

·Persianas
·Toldos
·Mosquiteras
·Ventanas PVC/Aluminio

·Motores
·Reparaciones
·Stores
·Celosías

MOSQUITOS

El municipi de Cervelló 
ha votat majoritària-
ment en contra de 

l'ampliació de l'activitat 
d'extracció d'àrids i graves 
a la Pedrera d'El Telègraf a 
la consulta popular. Els re-
sultats han estat: 1037 vots 
negatius, 166 vots positius, 
16 abstencions i 6 vots nuls. 
Sobre un cens de 7.314 per-
sones s'han emès 1.225 vots, 
el que representa un 16,75% 
de participació, xifra prou 
significativa perquè el re-
sultat pugui considerar-se 
vinculant, ja que les regles 
específiques de la consulta 
marcaven un 15% de parti-
cipació mínima i un 50% de 

posicionament en un sentit 
o un altre per tal que el re-
sultat prosperés.

La consulta popular no re-
ferendària per a possibilitar 
una futura ampliació de 
l'activitat d'extracció d'àrids 
i graves a la Pedrera d'El Te-
lègraf ubicada al terme mu-
nicipal va ser impulsada pel 
govern municipal (PSC i Cer-
velló ara sé es pot) i aprovada 
per Ple amb els vots a favor 
de PSC, Cervelló ara sí es pot, 
CiU i C’s i en contra d'ERC.

La consulta per recollir 
l'opinió dels ciutadans ses 
va celebrar coincidint amb 
la Fira del Comerç, Em-

preses i les Entitats per tal 
d'afavorir l'increment de la 
participació ciutadana. Els 
ciutadans majors de 16 anys 
podien respondre a través 
d'una papereta si estaven 
d'acord amb la modificació 
del Pla General d'Ordenació 
Urbanística Municipal per 
possibilitar l'ampliació de 
la pedrera. El procés per a 
l'exercici del dret a deci-
dir a favor o en contra de 
l'ampliació, que ha seguit 
el mateix tractament que 
una campanya electoral, 
ha estat democràtic i ha 
garantit en tot moment la 
pluralitat i el respecte per a 
totes les opinions.

Cervelló vota en contra de l’ampliació 
de la pedrera d’El Telègraf
 

Ha participat un 16,75% del cens amb un total de 1037 vots 
negatius, 166 positius, 16 abstencions i 6 vots nuls i, per tant, 
el resultat de la consulta popular serà vinculant

Un bus exprés comunicarà 
Barcelona i Vallirana 

El Departament de Territori i Sostenibilitat ha millorat 
la comunicació directa en autobús entre Barcelona 
i Vallirana amb la posada en marxa d’una nova línia 

que forma part de la xarxa Exprés.cat. Aquesta donarà 
servei a Vallirana i Cervelló sense haver de parar a Molins 
de Rei, la qual cosa permet guanyar deu minuts en sentit 
Vallirana i escurçar vint minuts el trajecte en direcció a 
Barcelona respecte el servei actual, que es mantindrà. De 
les dues directes que hi ha ara es passarà a 11 en sentit 
Vallirana i 12 cap a Barcelona de dilluns a divendres fei-
ners. El bus exprés circularà per les autovies B-24 i B-23, 
mentre que el servei convencional continuarà passant 
per Molins de Rei per agafar després l’A-2 i la B-23.

L’Ajuntament de Torrelles vol 
retirar una antena de telefonia 

L’Ajuntament de Torrelles de Llobregat va signar 
el manifest de la Comissió per a la reubicació de 
l’antena de Vodafone que va fer públic en una con-

centració a la rèplica de la plaça Sant Jaume de Catalun-
ya en Miniatura i que va aplegar més d’un centenar de 
persones. En el text, es demanava que s’apliqui el princi-
pi de precaució com es fa a Europa per evitar la presència 
d’una antena de telefonia –amb les radiacions  que pro-
voca- al costat de l’escola Sant Martí on hi passen cada 
dia 400 nens. A més, es demana diàleg a Vodafone per 
buscar alternatives d’instal·lació als terrenys actuals, com 
ara les àrees de servei del consistori a les urbanitzacions, 
al cementiri, o en camps privats on no molesti a ningú. 

Vallirana manté els terminis i 
les fases d’execució de la variant 

Lluís Bonet, cap de les obres de la variant de Vallirana de 
la Demarcació de Carreteres de l’Estat, ha confirmat que 
les obres continuen dins els terminis previstos i que els 

canvis de maquinària i personal obeeixen a les diferents eta-
pes de les obres. També s’ha confirmat que es mantenen les 
dotacions del pressupost amb les anualitats previstes. A més, 
Bonet ha informat s’han iniciat les feines de rebaix. Els canvis 
en els tipus de feina a realitzar provoquen acomiadaments, 
però alhora contractació de nou personal per a les noves fa-
ses de la construcció. Així, s’ha confirmat que s’iniciaran les 
feines de construcció de la passarel·la que es farà a la zona 
de la Llibra i també altres feines exteriors, com canalitzacions 
d‘aigües pluvials a la zona del Parc de la Font del Rector.

Es presenta l’operatiu CERASUM a 
Sant Climent de Llobregat
Nou dispositiu policial per evitar robatoris durant la 
campanya de recollida de cireres que oferirà un patrullatge 
conjunt entre la Policia Local i els Mossos d’Esquadra

Es va presentar a Sant 
Climent de Llobregat 
un nou dispositiu po-

licial de patrullatge mixt 
entre la Policia Local i els 
Mossos d’Esquadra ano-
menat CERASUM, que es 
posarà en marxa durant la 
campanya de recollida de 
cireres. A més dels punts 
habituals de control, està 
previst que els agents facin 
rutes per la zona reforçant 
la tasca dels agents rurals. 
Aquests informaran les 
persones que hi passegen 
de la importància de res-
pectar les collites, tenint en 
compte que agafar fruits 
dels cirerers pot suposar un 
perjudici per a l’economia 
local. Durant la presenta-
ció, l’alcalde del municipi, 
Isidre Sierra, va mostrar la 
seva “preocupació pels pe-
tits furts que es produeixen 
als camps de cirerers” i va 
assegurar que “aquest nou 
dispositiu serà una gran 
mesura preventiva i com-
plementarà els actuals 
patrullatges de seguretat 
ciutadana que es conti-
nuaran fent al municipi.”

Habitatges de 
lloguer social
L’Ajuntament de Sant 
Climent de Llobregat 
va aprovar en el Ple mu-
nicipal d’abril el pro-
jecte d’urbanització i 
reparcel·lació del sector 
del Molí. Aquesta mesura 
suposa un pas endavant 
del consistori per garan-

tir que els joves i la gent 
gran puguin disposar 
d’un habitatge digne, així 
com els ciutadans amb 
menys recursos, que po-
dran accedir a habitatges 
de lloguer social. Actual-
ment s’està elaborant un 
estudi econòmic i d’usos 
que compta amb el su-
port de la Diputació de 
Barcelona.

Foto: AJ. Cervelló
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema CONDENS
F25

44 €/mes

ECOTEC
VMW ES 236/5-5

45 €/mes

CERAPUR comfort
ZWBC 25-2C

48 €/mes

Platinum COMPACT
24/24F ECO

42 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com

SOCIETAT

Sant Vicenç desobeirà la decisió del 
Constitucional en el tema d’habitatge
Malgrat la suspensió de la llei, l’equip 
de Govern s’ha compromès a mantenir 
els marcs normatius anteriors per 
imposar multes coercitives en cas de 
no cessió de pisos buits per a ús social

L’Ajuntament de Sant Vi-
cenç dels Horts reafirma 
el seu compromís de 

continuar desplegant la Llei 
24/2015 de mesures urgents 
per afrontar l’emergència 
en l’àmbit de l’habitatge i la 
pobresa energètica, encara 
que el Tribunal Constitucio-
nal l’hagi suspès després 
que el Govern espanyol de-
cidís el passat divendres re-
córrer uns dels seus articles.

Per a l’alcaldessa Maite Ay-
merich, “aquesta decisió és 
un atac directe als drets fona-
mentals de la ciutadania, i la 
nostra voluntat és continuar 
el desplegament d’aquesta 
llei, que hem de tenir en 
compte que va ser aprovada 
per unanimitat pels grups del 
Parlament de Catalunya, amb 
l’objectiu de preservar els 
drets fonamentals de les per-

sones, especialment les més 
vulnerables, com són el dret a 
l’habitatge i a una vida digna.”

Tribunal 
Constitucional
La decisió del Tribunal Cons-
titucional manté el deure a 
la Generalitat de reallotjar 
famílies amb risc de perdre 
l’habitatge i evitar desnona-
ments, però retira les eines 
per fer-ho possible. També 
s’elimina l’obligatorietat que 
tenen els bancs d’oferir llo-
guers socials a famílies abans 
de desallotjar-les; així com la 
cessió obligatòria temporal 
d’ús, que dóna eines a les Ad-
ministracions per reclamar 
els pisos buits que tinguin 
als seus municipis als bancs; 
i l’obligatorietat de mediació 
perquè les famílies puguin 
cancel·lar el deute hipotecari.

L’Ajuntament ha acordat se-
guir aplicant la Llei, vigent a 
Catalunya des del 6 d’agost 
de 2015, encara que estigui 
suspesa pel Tribunal Cons-
titucional i negociar amb 
els bancs en les mateixes 
condicions que fins ara. A 
més a més, es basarà en 
marcs legals anteriors a la 
Llei 24/2015, com la Decla-
ració Universal dels Drets 
Humans, la Carta i Directi-
ves europees, l’article 26 de 
l’Estatut d’Autonomia de 
Catalunya, etc., per imposar 
multes coercitives als grans 
propietaris que no cedeixen 
els seus pisos per a ús social.

Per a Alejandro Aparicio, 
regidor d’Habitatge de 
l’Ajuntament, “la decisió del 
Govern espanyol és política, 
no tècnica, i afecta una Llei 
imprescindible, en un mo-
ment de màxima necessitat 
i, en alguns casos, d’extrema 
necessitat”. El Govern mu-
nicipal creu que l’objectiu 
del Partit Popular i els seus 
governs és assegurar, en 
tot moment, el blindatge 
dels privilegis d’uns pocs, 
en aquest cas la banca i les 
subministradores, anant en 
contra de forma sistemàtica 
dels drets humans sense cap 
tipus de remordiment. 

Ensenyament concedeix 6.979 
beques menjador al Baix

Segons els responsables 
de Mobilitat i Transport 
de l’Àrea Metropolitana 

de Barcelona (AMB), durant 
el primer trimestre de l’any 
2016 un total de 159,60 mi-
lions de viatgers van utilit-
zar el sistema de transport 
públic de metro i autobusos 
(gestió directa i indirecta) 
de l'Àrea Metropolitana de 
Barcelona (AMB). Aquest 
volum de passatgers supo-
sa un lleuger decrement del 
0,4% respecte al mateix pe-
ríode de l’any passat com a 

conseqüència, segons AMB, 
de la Setmana Santa i les 
vagues laborals (aturades) 
en el sistema de trans-
port metropolità. Així 
doncs, tenint en compte 
aquests factors i conside-
rant calendaris homogenis, 
l’increment de viatgers hau-
ria estat de més de l’1,5%.

160 milions de passatgers van fer 
us del transport públic metropolità

E    l conseller d’Educació, 
Jordi Gil Dorado, ha fet 
una ronda de reunions 

amb els centres educatius 
del Baix Llobregat, amb 
l’objectiu de tractar els cri-
teris econòmics i socials per 
a l’obtenció de les beques 
de menjador escolar, i con-
sensuar els aspectes per a 
la convocatòria del proper 
curs. Al llarg del curs 2015-
2016, s’han rebut 11.714 

sol·licituds, sent la xifra més 
alta dels darrers anys, i s’ha 
destinat una partida econò-
mica de 4,5 milions d’euros, 
els quals han permès ator-
gar fins ara 6.979 beques 
de menjador. En aquestes 
reunions es va destacar el 
compromís dels centres es-
colars i dels ajuntaments del 
Baix Llobregat, i la seva alta 
participació en aquest pro-
cés de treball en xarxa.
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La curiosa amistat entre polítics i companyies elèctriques
Molts ex ministres i càrrecs de responsabilitat –fins i tot ex 
presidents del Govern espanyol–, ostenten avui en dia llocs de 
treball amb sous astronòmics com a assessors de companyies 
elèctriques. Aquest model de gestió de l’energia, basat en les 
complicitats entre legisladors i grans companyies, no té en 
compte els ciutadans, ni els treballadors, ni es basa en el principi 
de servei públic que hauria de guiar l’acció de govern. 
Acebes, Ángel - Ex Ministre d’Interior i ex secretari general del PP. 
Membre del consell d’administració d’Iberdrola: 216.000 euros 
anuals. 
Aznar, José María - Ex President del Govern espanyol. 
Assessor extern d’Endesa. 200.000 euros anuals (estimació).
Solbes, Pedro - Ex Ministre d’Economia 
Conseller d’Enel. 132.000 euros anuals.
González, Felipe - Ex President del Govern espanyol. 
Conseller independent de Gas Natural (fins l’abril de 2015). 
126.500 euros anuals.

Electricitat a preu d’or
SOCIETAT

Si la factura de la llum es calculés amb criteris 
justos, el preu de l’electricitat a Catalunya seria 
un 28’4% inferior a la mitjana de l’Estat espanyol

Encendre la llum, la tele-
visió, o cuinar amb vi-
troceràmica pot ser, per 

algunes famílies, un luxe al 
qual ja no es pot accedir amb 
absoluta normalitat: el preu 
de l’electricitat a Espanya ha 
pujat exponencialment, fins 
a acumular un increment del 
62’3% des de l’any 2006.

El rebut de la 
llum s’ha apujat 
un 62’3% els 
últims 10 anys. 
En el cas de 
les indústries, 
l’augment ha 
estat d’un 109% 
en 12 anys

Els ciutadans pateixen 
una càrrega que afecta 
l’economia familiar doble-
ment; d’una banda el rebut 
de la llum és cada vegada 
més elevat i, de l’altra, al-
guns productes de consum 

diari també tenen preus més 
elevats, derivats d’un encari-
ment en la seva producció.

Aquest augment de les tari-
fes també ha afectat a les in-
dústries, en el cas del sector 
de les químiques estem par-
lant d’un 109% més en els 
últims 12 anys. I així ha es-
tat històricament denunciat 
com un dels frens a noves in-
versions per part de les em-
preses i, per tant, a la millora 
de l’ocupació. Segons el 
president del Port de Tarra-
gona, Josep Andreu, aques-
tes tarifes estan pactades 
entre el Govern espanyol i 
les companyies producto-
res d’energia però responen 
a “polítiques energètiques 
d’amiguets”.

Com es fa   
a altres països?
A Europa és habitual que 
els governs pactin amb les 
companyies multinacionals 
el preu de l’energia que con-

sumeixen, amb l’objectiu de 
fomentar les inversions en un 
context de competència a ni-
vell mundial, segons estableix 
la directiva europea de bonifi-
cació energètica.

Espanya és l’únic país que 
no aplica aquesta directi-
va, i s’augmenta el preu de 
l’electricitat per compensar 
un dèficit històric de l’Estat 
amb les companyies elèc-
triques. Aquest dèficit s’ha 
anat produint al llarg dels 
últims anys a causa de mesu-
res electoralistes de governs 
que han congelat els rebuts 
de la llum (acumulant deu-
te) o a través de contractes 
molt favorables amb les elèc-
triques, que incorporaven 
indemnitzacions milionàries 
si les inversions previstes no 
complien objectius irreals.

A molts països –com els Estats 
Units–, el preu de l’electricitat 
es calcula per regions en 
funció de l’energia que 
genera cadascuna. Segons 

càlculs del PIMEC, mitjançant 
aquest sistema, el preu de 
l’electricitat a una Catalunya 
independent podria ser 
de 46,7€/MWh (un 28,4% 
inferior a la mitjana actual de 
l’Estat espanyol). 

A més, suposaria un avantat-
ge afegit poder definir un nou 
marc industrial i energètic 
que arrossegui els costos de 
la ineficàcia política al rebut 
que paguen els consumidors 
o les indústries, com passa ac-
tualment. Redacció ANC

OPINIÓ POLÍTICA LOCAL

Encetem un any més les nostres festes locals, com sempre 
amb ganes, il·lusió i amb una amplia oferta d’activitats per 
poder gaudir de la ciutat amb amics i família. Un any més, tot 
i el to festiu del moment, des d’ICV-EUiA no podem deixar 
de recordar el patiment que la crisi econòmica ha produït i 
produeix en moltes famílies de la ciutat. Malgrat el que alguns 
ens volen fer creure, no estem sortint de la crisi, només ens 
estan volent adaptar a noves formes de precarietat.  

Cornellà posa xifres a aquesta precarietat amb un 15,4% 
d’atur, i amb una creació d’ocupació que al darrer trimestre 
de 2015 ens mostrava que el 87% de les noves ocupacions 
eren temporals, i d’aquestes més del 50% per una durada 
inicial inferior a 6 mesos. Una situació que les darreres 
reformes laborals han consolidat i potenciat, i que només 
des del canvi real la podrem revertir. És hora d’iniciar un nou 
camí de sortida de la crisi, basat en un model d’economia 
social i responsable, on pagui més qui més té amb l’objectiu 
de garantir els mínims vitals per a tothom. 

Tarifació Social, Plans d’Ocupació amb perfils més socials i 
per més temps, foment del cooperativisme, fons de lloguer 
social, augment de les partides destinades a ajuts socials i 
beques menjador, defensa i manteniment dels serveis públics 
essencials; propostes d’ICV-EUiA per afrontar la crisi localment, 
però que necessiten governs d’esquerres més enllà de la nostra 
ciutat. Tenim l’oportunitat d’avançar cap al canvi: fem-ho! 

Visca Cornellà! Visca la Festa Major! 

¡VOLVEMOS A LAS URNAS!
Efectivamente volveremos a las urnas el próximo 26-J. 
La comedia de Pedro Sánchez y Ciudadanos terminó, 
bajó el telón y ocurrió lo que el PP siempre dijo que 
ocurriría, es decir, que esa comedia acabaría mal. Y ello 
era así porque un pacto de perdedores que sumaban 
130 diputados tratando de marginar al partido que ha 
ganado las elecciones y además apostarlo todo a que 
la izquierda radical bolivariana y los separatistas les 
permitieran gobernar no podía acabar bien. Es más, 
era un auténtico despropósito.

Pero el fracaso de ese pacto de perdedores no puede 
hacernos olvidar lo que Ciudadanos y Albert Rivera 
han intentado: negociar en una misma mesa con 
PODEMOS para tratar de alcanzar un acuerdo de 
investidura con el PSOE.  No discutiré yo la legitimidad 
de negociar algo así pero no deja de ser curioso que se 
hayan sentado a negociar con PODEMOS y no hayan 
intentado negociar con el PP que es quien ganó las 
elecciones y que juntos sumábamos 163 diputados, 
bastantes más que los que sumaba con el PSOE. La 
verdad es esa y Ciudadanos no quiso saber nada del 
PP.  Seguramente ellos se sentirán más cómodos con 
sus afines de la izquierda pero tengo el presentimiento 
de que su votante el pasado 20-D no lo hizo para que 
tuvieran esa forma de proceder con el PP y cuando 
volvamos a las urnas el 26-J así se lo harán saber.

Mail contacte: cornella.llobregat@ciudadanos-cs.org
Direcció: C/ Federica Montseny 4, local 1 (entrada por C/Barcelonès)

Pablo Heerdt
Coordinador de l'Agrupació de 
Ciutadans Cornellà de Llobregat

INFORMACIÓ I LLIBERTAT
“Reporters Sense Fronteres” situa a Espanya en el lloc 34 
en l'informe sobre la llibertat de premsa al món. Als mi-
tjans locals la situació és encara pitjor: no es perdona una 
informació que permeti formar-se un criteri propi. Potser 
per això el govern del PSC s'esforça tant a evitar que la ciu-
tadania disposi d'opinions plurals i contraposades. Visca el 
Gran germà Balmón!
La ràdio local s'ha negat a donar veu als partits sense re-
presentació en el Ple, com ERC a la darrera legislatura o ara 
CDC, mentre desconeix el seu nombre d'oïdors i concen-
tra les despeses en el sou de la seva responsable. D'altra 
banda, el pamflet “Cornellà Informa” disfressa la realitat 
quan convé. Una mostra: A la pàgina 7 del número 330, 
s'al·ludeix a l’assignació de 180.000€ en la remodelació i 
creació d'un nou  skate park. Cert. El que no diu és que va 
ser Ciutadans el que va parlar amb els usuaris, verificar les 
queixes i presentar la moció per construir un nou  skate. 
La veritat a mig fer sempre és una mentida completa. Tot 
sigui per presentar com propis els mèrits d'uns altres. Ja 
poden imaginar el que serà amb altres temes. 
Espero que Emilia Briones no faci més el ridícul confonent 
la varietat de notícies amb la pluralitat i enfocament. Són 
rudiments de la Tª General de la Informació. D'un mitjà 
que admeti cartes dels ciutadans o disposi d'una tribuna 
oberta ni parlem. A Cornellà, com deia Swift "la falsedat 
vola, mentre que la veritat s'arrossega després d'ella”.

Arnau Funes
Portaveu ICV-EUiA
Cornellà de Llobregat

PROPOSTES PER UN CANVI REAL

Daniel Serrano
Portaveu PP
Cornellà de Llobregat

Mail contacte: afunes@aj-cornella.cat
Direcció: C/ Costa Brava,7

Mail contacto: Cornellapp@hotmail.com
Dirección: C/ León XIII,46
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La UE Cornellà se queda sin el 
playoff pero jugará la Copa del Rey
El senior masculino de voleibol del AE Sandor   
acabó tercero en la Fase de Ascenso a 1ª Nacional

La UE Cornellà cerró la 
temporada en la Se-
gunda División B con la 

permanencia pero sin la po-
sibilidad de jugar el playoff 
de ascenso a la Liga Adelan-
te. El equipo de Jordi Roger 
luchó hasta la penúltima 
jornada para conseguir la 
clasificación, aunque final-
mente obtuvo el premio de 
la Copa del Rey por su bri-
llante temporada. 

Atletismo
El Cornellà Atlètic partici-
pó en la Final A del Cam-
peonato de Catalunya de 
Clubs que se celebró en el 
Estadi Joan Serrahima de 
Barcelona. El equipo finali-
zó en la séptima posición 
de la clasificación con un 
total de 136 puntos. 

Baloncesto
El equipo senior masculi-
no del CB Cornellà finalizó 
su participació en la Liga 
EBA con el objetivo de la 
permanencia. Por su parte, 

el senior femenino del Bas-
ket Almeda se proclamó 
subcampeón de la Copa 
Catalunya tras perder en la 
final ante el Joventut Les 
Corts por 52 a 49. 

Voleibol
El Pabellón de Son Ferrer 
de Calvià acogió la Fase 
de Ascenso a Primera Na-
cional masculina con la 
participación del AE Sán-
dor. Los cornellanenses no 
tuvieron opción a subir de 
categoría ya que perdie-
ron tres partidos (AE Aula 
3-2, Grupo Son Ferrer 3-0, 
Elche 3-0) y ganaron uno 
(Son Angelats Soller 3-0). 
Finalizaron en tercer lugar.

Rugbi
El equipo masculino del RC 
Cornellà finalizó la tempo-
rada regular en la cuarta 
posición de la clasificación 
en la Primera Catalana con 
un balance de ocho victo-
rias y cuatro derrotas, por lo 
que se quedó a las puertas 

del ascenso de categoría. 
Por otra parte, Sascha Ferro, 
hasta ahora entrenador del 
Sub 18 de la entidad será 
el nuevo técnico del primer 
equipo en sustitución de 
Diego Pacheco que no lle-
gó a terminar la temporada. 
Además, el pasado martes 
10 de mayo se celebró los 
85 años de la fundación 
del Rugby Club Cornellà. 
La entidad fue fundada por 
Pere Sala el año 1931, y el 
primer partido que jugó 
fue ante el AE Joventut. 

Foto: CB Cornellà

Recibaix abre 
la primera 
Botiga Amiga
Favorecerá la inserción 
laboral de personas con 
riesgo de excliusión social

Nuestra ciutat cuenta, 
desde el pasado mar-
tes 17 de mayo, de 

la primera Botiga Amiga 
de Recibaix, miembro del 
grupo Formació i Treball. El 
establemiento está situa-
do en la Avenida de Sant 
Ildefons número 20 (está 
abierta de lunes a sábado). 
Botiga Amiga forma parte 
de una red de estableci-
mientos solidarios que tie-
ne como objetivo la inser-
ción laboral de personas en 
riesgo de exclusión social a 
la vez que promueve la re-
utilización y el reciclaje de 
ropa usada. Cabe destacar 
que la Fundació Amiga, 
además de este tipo de es-
tablecimientos solidarios, 
cuenta con una amplia 
red de servicios como la 
escuela-restaurante, un 
comedor social, lavandería 
industrial o aparcamientos 
de bicicletas y cuenta ac-
tualmente con más de 250 
trabajadores con algún 
tipo de vulnerabilidad. 

Finalista del 
premio Hoja 
Verde Europea
Por su compromiso con 
el medio ambiente y 
desarrollo sostenible

Cornellà de Llobregat 
es, junto con Galway 
(Irlanda) y Mikkeli 

(Finlandia), una de las tres 
finalistas para obtener el 
premio de la Hoja Verde Eu-
ropea 2017, que otorga la 
Comisión Europea (CE). La 
distinción European Green 
Leaf otorga, desde el año 
2015, en ciudades de en-
tre 20.000 y 100.000 habi-
tantes que demuestren un 
fuerte compromiso con el 
medio ambiente y promue-
van la concienciación entre 
su ciudadanía, generan-
do crecimiento y empleos 
verdes. Nuestra ciudad ha 
sido seleccionada por sus 
esfuerzos para contrarres-
tar las limitaciones de su 
situación dentro del área 
metropolitana, con la falta 
de espacios verdes y alto 
volumen de tráfico que ello 
supone, a través de varios 
proyectos medioambienta-
les, como es el caso de ‘Cor-
nella Natura’.

PIMEC y el Ayuntamien-
to han establecido un 
convenio de colabora-

ción que tiene por objetivo 
asegurar la continuidad 
de las empresas familiares 
inmersas en un proceso 
de relevo generacional. El 
acuerdo ha sido firmado por 
el alcalde de Cornellà, Anto-
nio Balmón, y el presidente 
de PIMEC Baix Llobregat-El 
Hospitalet, Ramón Pons. 
La iniciativa nace de la co-
laboración públicoprivada 
entre las dos instituciones 
para sumar recursos, cono-
cimientos y experiencia en 
el apoyo a las empresas y la 
promoción económica de 
la ciudad. El consistorio se 
suma así en el programa de 
Protocolo Familiar de PIMEC 
que, a través de consultoría 
experta e individualizada, 
apoya a las pymes en la con-
tinuidad de la empresa fami-
liar, la incorporación de nue-
vos miembros, la retribución 
y la estabilidad financiera 
durante el proceso.

Ayuntamiento 
y PIMEC firman 
un convenio
El objetivo es garantizar 
el relevo generacional a 
las empresas familiares

El 85% dels cornellanencs estan 
orgullosos de la seva ciutat
Comunicacions, transports i la qualitat dels parcs i 
zones verdes és el més valorat i la neteja, el menys

La JamToday 
celebra una 
nova edició
El Citilab es va oplir 
de joves que van             
dissenyar videojocs

El 85% diu sentir-se orgu-
llosa de viure a la nostra 
ciutat, concretament 

un 33,8% molt, i un 51% 
bastant . Aquesta és una de 
les conclusions de l’última 
enquesta realitzada per 
l’empresa Gesop i realitzada 
a persones d’edat compresa 
entre els 30 i 50 anys, per 
conèixer les seves necessi-
tats i opinions. La satisfacció 
dels ciutadans amb Cornellà 
es deu a les bones comu-
nicacions i transports del 
municipi (57,3%) i la quali-
tat dels parcs i zones verdes 
(20,3%), com ja es va assen-
yalar fa quatre anys. Però en 
aquesta ocasió també des-
taquen els serveis i equipa-
ments que se situen com el 
segon aspecte més positiu 
de la ciutat, amb un 28% de 
les respostes.

La neteja
Segons l’enquesta, el princi-
pal problema de la ciutat és 
la neteja, quan el 2012 era 
només el cinquè més esmen-
tat. En canvi es redueix la pre-
ocupació per la immigració i 
l’atur, tot i que continuen en-
tre els temes més citats, jun-

tament amb la inseguretat.

Economia i gestió
En general, la població té 
una visió més positiva del 
futur. Tot i que la majoria 
considera que la situació 
econòmica ha empitjorat 
en els últims dos anys, tam-
bé creu que millorarà en 
els propers. Aquesta per-
cepció també es trasllada a 
l’evolució de Cornellà, on el 
61,5% de la població consi-
dera que la ciutat millorarà, 
el 17,8% continuarà igual, i 
només un 10,8% creu que 
empitjorarà.
Pel que fa a la gestió munici-

pal, els ciutadans li posen un 
6,5 de nota mitjana. El 45% 
dels enquestats la puntuen 
amb un notable (entre un 7 
i un 8) i el 37,3% li donen un 
aprovat (entre un 5 i un 6). 
Només el 6,7% dels entrevis-
tats suspenen la gestió mu-
nicipal i un 9% li dóna un 
excel·lent (entre un 9 i un 
10). Pel que fa als àmbits 
de gestió, el transport pú-
blic i les activitats culturals 
reben les millors notes, 
amb un 7,8 i un 6,8 respec-
tivament. L’aparcament, 
la lluita contra l’atur i 
l’atenció al ciutadà són els 
àmbits que més milloren.

El Corpus 2016 
obre amb els 
gegants
La Trobada se celebrarà 
el 21 de maig i les 
Matinades, el 22

Com ja és tradició, la Tro-
bada de Gegants del Cor-
pus, que enguany arriba 

a la seva vint-i-unena edició, 
serà el tret de sortida de la 
Festa Major de la nostra ciu-
tat, el Corpus 2016. La Colla 
de Geganters de Cornellà del 
Foment de Cultura Popular or-
ganitza aquest esdeveniment 
que tindrà el seguënt progra-
ma 11 h (activitats i jocs per 
a tothom), 12 h (recepeció 
colles convidades), 13.30 h 
(jocs geganters), 14.30 h (di-
nar de les colles al col·legi Els 
Pins) i 17.30 h (inici cercavila) 
per finalitzar a les 20 h (lliu-
rament de records i ballada 
general de comiat). A més, 
se celebrarà les VI Matinades 
de Cornellà diumenge 22 de 
maig a partir de les 9.30 hores 
a l’Ajuntament. L’objectiu és 
recuperar la tradició a la ciutat 
gràcies a una iniciativa de les 
seccions de grallers i timba-
lers locals. Participaran una 
cinquantena de persones. 

Foto: Arxiu

El passat dissabte 30 
d’abril va tenir lloc la pre-
sentació de la revista que 

commemora els 45 anys de 
l’Esplai Mowgli. Una trobada 
de socis, educadors i antics 
membres de l’associació al 
voltant d’una revista que fa 
memòria de l’activitat des-
envolupada durant dècades 
pel lleure infantil i juvenil 
de la nostra ciutat. Hi van 
assistir membres històrics, 
com és el cas de Miquel i 
Joan Batlle, els quals també 
havien participat en els con-
tinguts de la revista aportant 
informació dels primers anys 
d’història de l’esplai. També 
va voler estar present a l’acte 
el psicòleg i educador Jau-
me Funes, que formava un 
dels articles de la revista,a ixí 
com el periodista Jordi Évo-
le. El Centre d’Esplai Infantil i 
Juvenil Mowgli és una asso-
ciació sense afany de lucre 
creada el 1971. 

Mowgli 
fa el seu desè
aniversari
L’Esplai infanti i juvenil va 
presentar la seva revista 
amb una  trobada

ACTUALITAT LOCAL

Entre el 6 i 8 de maig es 
va tornar a celebrar la 
JamToday, organitza-

da pel Citilab i Escola de 
Noves Tecnologies ENTI-
UB. En aquesta ocasió, el 
repte va ser desenvolupar 
videojocs relacionats amb 
les matemàtiques. Els par-
ticipants van treballar en 
grup dissenyant videojocs 
amb el suport de men-
tors experts del Citilab i 
de l’ENTI. JamToday és la 
primera xarxa paneuropea 
dedicada al disseny de jocs 
aplicats. El projecte reuneix 
clústers creatius, empreses 
de jocs, educació, instituts 
de recerca, institucions del 
sector públic, municipis, 
etc. D’altra banda, el 21 de 
maig se celebrarà la VIII Jor-
nada Programa, dedicada a 
l’intercanvi d’experiències 
didàctiques on s’empren 
entorns de programació i 
de robòtica educativa. 
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El Ple de Viladecans acorda 
esborrar els símbols franquistes

La JSC denuncia “la mala 
educació” del PP, CDC i ERC

La Joventut Socialista del Baix Llobregat va presentar 
una campanya d'impacte per denunciar  "la mala edu-
cació" del PP, CDC i ERC per imposar i mantenir noves ta-

xes i l'augment desproporcionat del preu dels graus i post-
graus. Segons el secretari de política estudiantil. Aquesta 
campanya està formada per imatges i textos que tindran 
especial repercussió per xarxes socials i webs. A més, es dis-
tribuiran  vídeos on es sensibilitza sobre l'impacte de les re-
tallades en educació. Aquesta iniciativa dels socialistes se 
suma a les mocions que el JSC  està impulsant amb el PSC 
als Ajuntaments, que inclouen la posada en marxa d'ajuts 
per a estudiants universitaris i de cicles formatius.

ERC lamenta la manca de 
sensibilitat del Govern local a Gavà 

El grup municipal d'Esquerra Republicana de Catalun-
ya-Gavà es mostra molesta davant la manca de recep-
tivitat del Govern local (PSC-CiU) amb les propostes 

de caràcter social presentades al Ple. Els republicans van 
presentar un document, amb set apartats, per potenciar la 
implicació de la societat civil i les entitats i el seu empode-
rament com a xarxa activa i solidària. Però la resposta de 
l'alcaldessa, Raquel Sánchez, i el seu equip, segons els re-
publicans, fou defensar que els serveis socials municipals 
funcionen perfectament i que, com a màxim, estudiaran 
alguns dels punts, sense cap més concreció. La proposta 
d'ERC es divideix en set apartats.

Més transparència en la gestió 
municipal de Castelldefels

El grup municipal de Ciutadans - Castelldefels va aconseguir 
el consens polític en el consistori amb l'aprovació d'una 
moció que sol·licita que "els comptes corresponents als in-

gressos que perceben els grups municipals siguin públiques a 
través de la web municipal i es presentin en el Ple almenys una 
vegada a l'any", ha explicat el portaveu de C's, Guillermo Massa-
na. A més, va indicar que la iniciativa suposa "una major trans-
parència de la gestió municipal" i va defensar que "l'obligació 
dels grups municipals de donar a conèixer als ciutadans en què 
s'inverteixen els fons de les arques municipals". Massana va cele-
brar el consens polític a Castelldefels i ha recordat que "feia més 
de 30 anys que no es presentaven els comptes al Ple."

Els casos de presumpta co-
rrupció han arribat al Baix 
Llobregat poques setmanes 

abans de la celebració de les 
eleccions generals espanyoles. 
A l’Ajuntament de Viladecans es 
va viure recentment un alt grau 
d’agitació institucional amb el 
cas Inipro, empresa arrelada al 
municipi baixllobregatí. La pri-
mera ‘víctima política’ ha estat el 
seu primer tinent d’alcalde, Joa-
quín Guerrero, que va presentar 
la dimissió al càrrec que exercia 
al consistori municipal així com 
la renúncia com a primer secre-
tari del PSC local. 

Els fets es remunten al passat 
4 de maig quan membres de la 
Unitat Orgànica de la Policia Ju-
dicial de la Guàrdia Civil de Ta-
rragona van irrompre en les de-
pendències de l’Ajuntament de 
Viladecans per ordre de Joaquín 
Elías Gadea Francès, jutge del 
jutjat d'instrucció número 1 de 
Tarragona. L’objectiu era recollir 
informació de contractes públics 
firmats amb l’empresa Iniciativas 
y Programas (Inipro), amb seu a 
Viladecans, que la relacionaven 
amb el cas que afecta l’Institut 

Municipal de Serveis Socials de 
l’Ajuntament de Tarragona. Els 
agents es van personar a l’oficina 
de contractació del consistori 
demanant parlar amb el tinent 
d’alcalde de Presidència i Espai 
Públic, Joaquín Guerrero, i li van 
reclamar accés a diversos expe-
dients -quatre administratius- i 
documentació relativa a una 
contractació laboral temporal 
vinculats amb l’empresa vi-

ladecanenca. A més, els agents 
també van registrar la seu de 
l’empresa que es dedica al sector 
dels serveis socials. 

En llibertat 
provisional
Després de ser detingut i pren-
dre-li declaració, el titular del 
jutjat d’instrucció número 1 de 
Tarragona va deixar en lliber-

tat provisional al primer tinent 
d’alcalde de Viladecans, Joaquín 
Guerrero. També van quedar en 
llibertat als empresaris Ricard 
Campàs –un dels administradors 
d’Inipro- i Enrique Miró -respon-
sable d‘Itinere, una de les filials 
d’Inipro-. El jutge els acusa dels 
presumptes delictes d’alteració 
de subhastes en concursos pú-
blics i tràfic d’influències, entre 
d’altres, segons informacions el 
TSJC. Com a mesures cautelars, 
tots tres han de comparèixer 
mensualment al jutjat, tenen 
prohibit sortir del territori i se’ls 
ha retirat el passaport. 

Doble renúncia
Els fets van precipitar que el pri-
mer secretari del PSC Viladecans, 
Joaquín Guerrero, presentés la 
seva dimissió al seu càrrec en 
la comissió executiva local de 
l'agrupació socialista del muni-
cipi baixllobregatí. Guerrero va 
manifestar el caràcter personal 
de la seva renúncia, desmarcant-
se dels fets que van tenir lloc a la 
ciutat, ja que va prendre aquesta 
decisió, segons ell, sense espe-
rar a l'aute d'apertura del judici 

REPORTATGEPOLITICA

El cas Inipro esquitxa l’Ajuntament de Viladecans
Joaquín Guerrero va presentar la seva dimissió com a primer tinent d’alcalde i també va renunciar al càrrec de primer secretari 
del PSC local acusat de presumptes delictes d’alteració de subhastes en concursos públics i tràfic d’influències entre d’altres

L’alcalde va anunciar en un Ple extraordinari la creació d’una comissió de seguiment amb la participació dels grups municipals

Els republicans, que van presentar la proposta, 
critiquen durament a ICV per votar en contra d’una 
moció conjunta que blindava el Polígon Centre 

davant les amenaces del projecte de reforma. 

El Ple municipal de Viladecans va aprovar per unanimitat 
una moció d’ERC pactada amb l’equip de govern que 
permetrà esborrar els últims símbols franquistes dels 
carrers de la ciutat. En concret, es tracta de diverses 
plaques del  Ministerio de la Vivienda  -amb el jou i 
les fletxes de la Falange- que perviuen a les façanes 
d’alguns edificis. L’acord insta l’Ajuntament a prendre 
mesures per retirar abans de 2017 les sis plaques 
censades pel Memorial Democràtic de la Generalitat. 
Els grups municipals entenen que tot i que les façanes 
són un espai privat formen part del paisatge de 
l’espai públic i cal vetllar per la visualització de valors 
democràtics, de pau i de justícia.

La portaveu d’ERC-AM, Bàrbara Lligadas, ha destacat 
que  “quatre dècades després de la finalització de la 
dictadura eliminarem qualsevol vestigi del feixisme als 
nostres carrers. Ens n’hem de felicitar, perquè fem fora els 
símbols franquistes de Viladecans i perquè treballarem 
en favor de la convivència i la memòria històrica”. 
Lligadas ha precisat que  “sis, quatre o dues plaques 
feixistes poden semblar poc, però una ja és massa.” 

La moció també inclou la senyalització del monòlit 
d’origen franquista que hi ha al Cementiri Municipal, tal 
com recomana el mateix Memorial Democràtic, amb una 
explicació de la seva motivació inicial i de la seva conversió 
durant els anys 80 en monument de reconciliació per 
recordar totes les víctimes de la Guerra Civil.

Així mateix, s’ha acordat crear una comissió especial 
per revisar el nomenclàtor dels carrers amb l’objectiu 
de substituir qualsevol nom que mantingui relació 
amb la dictadura franquista. També s’analitzarà 
l’oportunitat de senyalitzar elements patrimonials 
de la ciutat relacionats amb la Guerra Civil, les lluites 
obreres i els moviments veïnals pel seu paper en la 
recuperació de les llibertats democràtiques.

Foto: Arxiu

Foto: mon.cat
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Tremosa: “L’independentisme 
és una demanda massiva” 

Els Jardins del Museu de Gavà va acollir un acte de 
l’Assemblea Nacional Catalana local on hi va participar 
l’eurodiputat de CDC Ramon Tremosa. En l’acte, titulat 

“El procés català vist des d’Europa”, Tremosa assegurava que 
“el món coneix de sobres el sentiment real que hi ha i que va 
evidenciar-se amb participació massiva del  80% de l'electorat 
i 4 milions de vots. Tot plegat en una jornada sense cap inci-
dent, la qual cosa va sorprendre i meravellar fora”. Ramon Tre-
mosa va dir també que “l’estat espanyol és conscient d’aquesta 
realitat des de fa anys i estudis emesos pel propi Centro de In-
vestigaciones Sociológicas posen de manifest que com jove i 
formada és la població a Catalunya, més independentista és.”

Drets, sostenibilitat i transparència, 
eixos del govern a Sant Feliu 

El compromís d’ICV-EUiA amb el combat a les situa-
cions d'urgència social, l'augment de l'oferta pública 
d'habitatge, l'ampliació de la tarifació social per ga-

rantir l'accés equitatiu als serveis municipals,  les políti-
ques d’ocupació i ambientals o la transparència i la par-
ticipació, centren les prioritats de l’acció de govern de la 
ciutat, segons el Pla d’Actuació de Mandat aprovat per 
l’Ajuntament de Sant Feliu de Llobregat. Pel que fa a les 
inversions que s’han de realitzar per pard del consistori en 
els propers anys en el municipi baixllobregatí, aquestes 
parteixen d’un criteri d’austeritat, fixat amb l’objectiu de 
no incrementar el nivell d’endeutament municipal.

El Projecte de Modificació Puntual 
del Polígon Centre serà debatut

En el transcurs del Ple de Viladecans es va aprovar per 
unanimitat una proposta del grup municipal del Partit 
Popular de Catalunya (PPC) per la qual tots els afec-

tats pel Projecte de Modificació Puntual del Polígon Centre 
s'incorporaran a una taula de treball amb representació de 
totes les parts: equip de Govern, representació dels partits 
que conformen el ple municipal i tècnics de l'Ajuntament 
baixllobregatí. A aquesta taula de treball s'incorporarà 
també un secretari que prendrà acta de tot el que allí es 
debati i acordi perquè la informació estigui posterior-
ment a l'abast dels veïns a través de la web municipal de 
l'Ajuntament de Viladecans.

tat provisional al primer tinent 
d’alcalde de Viladecans, Joaquín 
Guerrero. També van quedar en 
llibertat als empresaris Ricard 
Campàs –un dels administradors 
d’Inipro- i Enrique Miró -respon-
sable d‘Itinere, una de les filials 
d’Inipro-. El jutge els acusa dels 
presumptes delictes d’alteració 
de subhastes en concursos pú-
blics i tràfic d’influències, entre 
d’altres, segons informacions el 
TSJC. Com a mesures cautelars, 
tots tres han de comparèixer 
mensualment al jutjat, tenen 
prohibit sortir del territori i se’ls 
ha retirat el passaport. 

Doble renúncia
Els fets van precipitar que el pri-
mer secretari del PSC Viladecans, 
Joaquín Guerrero, presentés la 
seva dimissió al seu càrrec en 
la comissió executiva local de 
l'agrupació socialista del muni-
cipi baixllobregatí. Guerrero va 
manifestar el caràcter personal 
de la seva renúncia, desmarcant-
se dels fets que van tenir lloc a la 
ciutat, ja que va prendre aquesta 
decisió, segons ell, sense espe-
rar a l'aute d'apertura del judici 

oral, és a dir, a què hagués una 
vista on es poguessin aclarir els 
fets. "Amb aquesta decisió tinc 
l'objectiu de no perjudicar la 
imatge del PSC Viladecans, així 
com la de l'acció del Govern mu-
nicipal", va manifestar Guerrero. 
Prèviament, havia presentat la 
seva renúncia a l'acta de regidor 
de l'Ajuntament de Viladecans, 
davant l'alcalde i el grup munici-
pal socialista, que la va acceptar.
 
En un comunicat, el PSC de Vi-
ladecans va fer públic el seu 
agraïment per la feina feta al ca-
pdavant de la comissió executi-
va local, així com “la seva gene-
rositat política, conscients de 
l'impacte mediàtic en la imat-
ge del PSC de Viladecans pels 
fets succeïts”. Fins al pròxim 
congrés del PSC, l'agrupació 
socialista local serà dirigida 
per una comissió gestora.

Forcen un Ple 
extraordinari 
Els grups de l’oposició (PPC, C’s 
i Guanyem-CAP) es van afanyar 
a demanar un Ple extraordina-

ri obert a la ciutadania després 
que l’alcalde, Carles Ruiz, no do-
nés les explicacions necessàries, 
segons aquests, i es limités a lliu-
rar un comunicat en una junta 
de portaveus que es va convocar 
amb caràcter d’urgència el ma-
teix dia de la intervenció policial. 

Un Ple extraordinari que es va 
celebrar el passat 19 de maig 
a l’Auditori Pablo Picasso, on 
l’alcalde, Carles Ruiz Viladecans 
va anunciar la creació d’una co-
missió de seguiment dels fets 
succeïts el passat 4 de maig. 
L'alcalde va donar “màxima prio-
ritat” al Pla de Transparència mu-
nicipal que s'està elaborant i va 
recordar que “les polítiques de 
transparència són un dels qua-
tre eixos centrals del Pla d'Acció 
Municipal del nostre mandat i 
que, per tant, serem absoluta-
ment ferms en la defensa i apli-
cació d'aquests principis”. El Ple 
Extraordinari es va convocar a 
fi de donar compte al consisto-
ri de la renúncia de les funcions 
de regidor de Joaquín Guerrero i 
donar explicacions dels fets suc-
ceïts a l'Ajuntament.

REPORTATGE

El cas Inipro esquitxa l’Ajuntament de Viladecans
Joaquín Guerrero va presentar la seva dimissió com a primer tinent d’alcalde i també va renunciar al càrrec de primer secretari 
del PSC local acusat de presumptes delictes d’alteració de subhastes en concursos públics i tràfic d’influències entre d’altres

L’alcalde va anunciar en un Ple extraordinari la creació d’una comissió de seguiment amb la participació dels grups municipals

Verònica Arasil (PSC-PM)
“Entenem que davant dels fets succeïts la ciutadania ens demani responsabilitat i 
explicacions, i les donarem. Entenem que desconfí del treball realitzat, i davant d’això 
treballarem més que mai. Entenem que es dubti de la nostra paraula, i aquest tema ho 
afrontarem. El nostre grup continuarà treballant encara amb més fermesa, amb més 
humilitat, renovant la nostra vocació i amb un compromís encara més exigent”

Carolina Torres (Ciutadans)
“Estarem vigilant totes les informacions sobre la investigació que s’està duent a terme 
amb la seguretat i confiança que s’arribi fins al final. Desitgem que les investigacions 
es desenvolupin amb la màxima celeritat possible i exigim que l’Ajuntament col·labori 
amb la investigació de forma transparent, completa i ràpida. A més demanem que 
qualsevol membre de l’equip de govern que sigui investigat dimiteixi del seu càrrec. 
Volem una comissió d’investigació sense membres de l’equip de govern”

Bàrbara Lligadas (ERC-AM)
“Creiem que hi ha tres maneres de fer política. D’una manera decent, d’una manera sen-
se escrúpols i d’una manera il·legal. A Viladecans estem acostumats, fa temps, al segon 
tipus i que estem denunciant des de fa temps. La lluita contra les coses que no es fan 
bé va de llarg, i per això quan vam veure el cas Inipro i Educare XXI vam observar que es 
podia haver traspassat la frontera del segon tipus de fer política per entrar a la tercera. 
Així doncs per responsabilitat política ho vam denunciar. Volem que hi hagi una clàusula 
on empreses que han estat condemnades en els jutjats no treballin per a Viladecans”  

Josep Padilla (PPC)
“La dimissió de Joaquín Guerrero vol posar el punt final a un tema que només 
acaba de començar. Hem auditat el període del 2008 al 2014 i l’empresa Iniciativas 
i Programas va rebre adjudicacions en 88 ocasions en les juntes de govern que va 
presidir l’actual alcalde, pujant a un import de més de 7,6 milions d’euros. Volem 
la màxima transparència i voluntat política. Demanem que un representant de 
cada grup polític municipal tingui representació en la taula de contractació, i que 
l’adjudicació de contractació i pròrroga torni al Ple”

Eduard Tobaruela (Guanyem Viladecans-CAP)
“Exiguim que es revisi tots els expedients de contractes menors que intervingui 
Inipro, Gallets, Initere i Educare XXI perquè no exigeixen cap tipus de procediment 
de contractació. Exiguim que es publiquin al web municipal trimestralment tots els 
contractes menors amb els seus imports i adjudicataris. La ciutadania de Viladecans 
demanda la màxima transparència possible”

Mª Purificació González (Viladecans, sí es pot)
“Ens va sorprendre molt que una empresa guanyés tants concursos a la nostra ciutat. 
Així doncs, per a Inipro, l’Ajuntament de Viladecans era un extraordinari client, ja que 
va rebre més de 20 milions d’euros (7,6 Inipro i 13 Educare XXI) des del 2008 al 2014. 
Això  significa més del 10,20% del pressupost total del 2016. Estem satisfets que hagi 
vingut la Guàrdia Civil, a veure si neteja aquest poble”

José Luis Atienza (ICV-EUiA)
“Nosaltres formem part de l’equip de Govern, però no tenim les competències 
respecte als fets succeïts. Des de la nostra formació política, no creiem just acusar 
a persones sens un judici i creiem amb la presumpció d’inocència. Volem saber 
la veritat, les raons i les proves que han provocat la renúncia del primer tinent 
d’alcalde. Ens interessa saber la dimensió del tema”

POLITICA

Portaveus dels grups polítics amb representació municipal
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ACTUALITAT LOCAL
Aniversari del Servei Municipal 
de Mediació Ciutadana

Amb un seguit d’actes 
en la Setmana de la 
Mediació i la Convi-

vència es va posar el punt 
final a la celebració dels 
deu anys del Servei Munici-
pal de Mediació Ciutadana 
de Sant Boi de Llobregat. 
L’alcaldessa, Lluïsa Moret, 
va presentar el 5è Fòrum 
local de Convivència ce-
lebrat ahir al casal de ba-
rri Can Massallera que va 
aplegar més de 250 joves 
de secundària, 30 docents, 
7 centres educatius d’ESO 
i les entitats: Fundació Ma-

rianao, Centre Obert Don 
Bosco i l’Esplai Eixida. En-
guany, el lema de trobada 
“No Hate, ideologies de la 
diversitat i convivència.” La 
finalitat d’aquesta edició 
ha estat sensibilitzar dels 
efectes negatius de les ac-
tuals Ideologies de l’odi. 
La Setmana va començar 
amb un cinefòrum al casal 
de barri Cal Ninyo amb el 
film “El hombre de al lado”, 
i va finalitzar a la Biblioteca 
Jordi Rubió i Balaguer amb 
el conta contes “Els diàlegs 
màgics, resolem conflictes”.

Més de 200 pentatletes es van 
citar en el Trofeu l’Internacional

Sant Boi de Llobre-
gat va tornar a ser la 
capital del pentat-

ló modern, ja que es va 
celebrar la vint-i-dosena 
edició del Trofeu Inter-
nacional de Pentatló 
Modern Vila de Sant Boi 
gràcies a la col·laboració 
de l’Escola Llor. Més de 
200 pentatletes corres-
ponents a la categoria 
juvenil van competir a la 
Copa d’Europa, puntua-

ble pel rànquing mundial. 
Cal destacar que en les ca-
tegories de joves -des de 
cadet a prebenjamí- van 
participar en la competició 
Internacional Vila de Sant 
Boi. En aquesta ocasió van 
participar un total de tret-
ze països d’arreu del món: 
Mèxic, Egipte, França, Tur-
quia, Moldàvia, Portugal, 
Geòrgia, Gran Bretanya, 
Itàlia, Irlanda, Suècia, 
Finlàndia i Espanya.

Cal Ninyo va acollir la “Jor-
nada sobre Desenvolu-
pament Urbà Sostenible. 

L’estratègia DUSI com a mo-
tor de transformació de les 
nostres ciutats”. Un centenar 
de polítics i tècnics de dife-
rents localitats de Catalunya 
van participar en aquesta 
trobada professional. La 
jornada va comptar amb la 
presència com a ponent de 
Lola Ortiz Sánchez, vocal a la 
Subdirecció General de Coo-
peració Territorial Europea 

i Desenvolupament Urbà 
del Ministeri d’Hisenda i Ad-
ministracions Públiques. 
Aquest és l’organisme que 
s’encarregarà de seleccio-
nar quines de les estra-
tègies DUSI presentades 
pels municipis a principis 
d’aquest any obtenen fi-
nançament europeu dels 
fons FEDER 2014-20. Sant 
Boi va ser l’amfitrió en tant 
que membre de la xarxa 
Innpulso de Ciutats de 
Ciència i Innovació.

Capital de les ciutats de 
desenvolupament sostenible 

E l consistori ha cedit  
gratuïtament un total 
de 133 ordinadors a 21 

entitats i associacions de la 
ciutat. Els equips informàtics 
tindran així una segona 
vida, després d’haver estat 
substituïts per noves unitats 
en diferents dependències 
municipals. Els ordinadors 
s’han adjudicat mitjançant 

una convocatòria pública 
adreçada a donar suport a 
les activitats de les entitats 
sense ànim de lucre. El 
100% de les sol·licituds 
s’han pogut satisfer. Entre 
les entitats beneficiàries hi 
ha clubs esportius, esplais, 
escoles i ampa, associacions 
de veïns i de gent gran, i 
entitats solidàries.

Les entitats locals reben 133 
ordinadors de l’Ajuntament

Foto: Abert Hernández

Foto:  Aj. Sant Boi

L’Ateneu Santboià acollirà 
del 19 al 22 de maig la 
tretzena edició de la Festa 

Major Alternativa (FMA), una 
festa independent i autoges-
tionada i està organitzada de 
manera voluntària per joves 
santboians i santboianes. 
Sota el lema “Amunt el Baix!” 
es vol reivindicar la identitat 
de la comarca del Baix Llo-
bregat, una comarca diversa i 
plural, integrada per persones 
vingudes d’arreu i amb una 
important història de lluites 
obreres, de reivindicacions i 
moviments veïnals, sindicals 
i estudiantils. Una comarca 
que ha hagut de defensar 
persistentment la conserva-
ció del territori agrícola en un 
esforç per mantenir-se sense 
ser engolit per la gran ciutat 
de Barcelona. “Amunt el Baix!” 
vol reconèixer totes aquestes 
lluites, que avui segueixen vi-
ves, liderades des de “baix”.

Programa
D’entre les activitats pro-
gramades per aquest any al 
destacar les següents:  di-
jous, Sant Boi ballarà amb 
DJs Horteres, el divertit con-
curs per escollir el grup de 
santboians més hortera; di-

vendres, els més petits gau-
diran d’activitats i tallers re-
lacionats amb l’ecosistema 
del riu Llobregat i ballaran 
amb el grup animació Kuli-
Kuli. Dissabte al matí es re-
uniran els millors gourmets 
pel concurs de paelles i a la 
tarda serà el torn de l’esperat 
Correbars amb Brincadei-
ra. Diumenge, la Big Band 
Cultura F de Sant Boi ame-
nitzarà el vermut i, per aca-
bar, la festa major tancarà 
amb un cabaret de luxe que 
clourà amb l’actuació musi-
cal d’El Sobrino del Diablo.

Destacar també que, aquest 
any, la Festa Major Alter-
nativa amplia la seva pro-
gramació amb una trobada 
d’esports urbans i cultura 
hip hop que tindrà lloc el 
divendres al matí a l’Skate 
Park de Sant Boi. La tro-
bada finalitzarà als jardins 
de l’Ateneu Santboià amb 
concerts de diversos rapers.

Pel que fa a la programació 
musical, aquesta edició de la 
Festa Major Alternativa pre-
senta un cartell amb estils 
variats: dijous hi haurà folk i 
música dels països catalans 
amb Riu i el punk explosiu de 
Mateólika. Divendres obri-

ran els concerts Böira amb 
post rock, seguirem amb el 
garage rock de Critters, ba-
llarem amb el mestissatge 
de Sittar Green i tancarem 
la nit amb el grup de punk 
santboià Último Rekurso. 
Dissabte, després del Corre-
bars les noies de Roba Este-
sa faran ballar amb la seva 
rumba, per tot seguit donar 
pas a Exèrcit d’Alliberament 
Musical, una barreja de hip 
hop i rock i es finalitzarà 
amb Funk Tumaka i les se-
ves versions de disco funk.

Voluntariat
Més de 50 persones volun-
tàries fan possible quatre 
dies d’activitats per a tots 
els públics a l’Ateneu Sant-
boià. Un programa amb 
un esperit popular i par-
ticipatiu, amb un vessant 
cultural però alhora tam-
bé social, donant suport i 
potenciant els artistes del 
municipi i transmetent i 
generant un discurs crític 
vers les formes de con-
sum que hi ha actualment.

L’FMA reivindicarà la comarca
La Festa Major Alternativa arriba enguany a la tretzena edició 
amb una àmplia programació dirigida per a tots els públics

Del 19 al 22 de maig 
hi haurà una nova 
edició de la Festa 

Major de Sant Boi. Enguany 
es prepara un certamen 
amb una alta participació 
d’artistes locals: grups de 
música, col·lectius de circ i 
entitats de cultura popular i 
tradicional. En aquesta línia, 
el dia 19, l’envelat de la plaça 
de l’Agricultura oferirà una 
programació de concerts de 

grups santboians organitzada 
per entitats i operadors de 
la ciutat. La intenció és que 
la iniciativa es repeteixi en 
properes edicions. L’apartat 
de noms propis de la festa 
està encapçalat per Fangoria 
(Alaska i Nacho Canut), Kiko 
Veneno, Gertrudis, Ramon 
Mirabet i Hotel Cochambre.
Com en altres ocasions, la Fira 
del Joc i l’Aventura serà un 
espai permanent d’activitats 

familiars al parc de la 
Muntanyeta. Espectacles de 
circ, amb els Malabandboi, 
animació i una nova edició 
de Daltabaix, en què nens i 
nenes de diferents escoles 
de música faran actuacions 
musicals al carrer, formen 
part d’aquest apartat de la 
festa. També està prevista 
una fira d’activitats amb els 
animals de companyia com 
a protagonistes.

Fangoria, Kiko Veneno i Gertrudis, a la Festa Major 2016 

Foto: FMA

El Fòrum aplega 150 comerciants 

Cal Ninyo va ser escena-
ri de la dotzena edició 
del Fòrum del Comerç. 

Un esdeveniment que en-
guany va presentar un nou 
format i que va reflexionar 
sobre les fórmules de l’èxit. 
Tres persones emprenedo-
res de la ciutat (un xef, Al-
bert Mendiola; un forner, 
Esteve Bach, i una barbe-
ra, Marta Hernández) van 
xerrar sobre els seus ne-
gocis. A l’inici de la sessió, 
l’alcaldessa, Lluïsa Moret, 
va explicar que el canvi 
de format del Fòrum de 

Comerç és una de les ini-
ciatives que formen part 
del Pla de Comerç 2020, 
“un full de ruta que ens 
ha d’ajudar en l’objectiu 
d’aconseguir una ciutat més 
competitiva, capaç d’atreure 
activitat econòmica, generar 
noves iniciatives comercials 
i retenir el consum a la 
nostra ciutat”. Un total de 
135 comerciants locals van 
assistir a la sessió on van 
poder compartir punts de 
vista i debatre sobre qües-
tions relacionades amb el 
dia a dia del sector. 

Nou president
Des de finals d’abril, Sant 
Boi Comerç té nova junta, 
que ja treballa per crear un 
nou model d’associació que 
aposti per una ciutat atrac-
tiva i activa comercialment 
aportant una visió propera 

amb una nova forma de tre-
ballar i comunicar. El passat 
28 d’abril es va escollir a 
l’assemblea general a Clau-
di Beltran com a nou presi-
dent. Joan Ros i Eduard Ala-
cid seran els vicepresidents, 
i  Loli Marfil la secretària.

La dotzena edició va reflexionar sobre les fórmules de l’èxit a la ciutat

Foto:  Aj. Sant Boi
Foto: Arxiu
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ECONOMIA
Seat incrementarà la producció 
de l'Audi Q3 i l'Ibiza al juny 

L’empresa automobilística tindrà operatives les línies de 
l'Audi Q3 i l'Ibiza durant quatre dies addicionals els caps 
de setmana durant el mes de juny. En el cas del Q3, es tre-

ballarà en torn de matí els dissabtes 4,11 i 18 de juny i en torn 
de nit el diumenge 19 de juny. Pel que fa a la línia de producció 
de l'Ibiza, es treballarà en torn de matí els dissabtes 11 i 18. La 
companyia ha explicat que amb aquests dies de feina addicio-
nals es vol incrementar la producció de l'Audi Q3 en poc més de 
2.000 unitats i en 6.000 l'Ibiza. En el cas d'aquest últim model, 
amb els dies addicionals de cap de setmana es vol donar res-
posta a la creixent demanda dels concessionaris, d'una banda, i 
compensar els dies que la línia va estar aturada entre el mes de 
desembre de 2015 i el gener d'aquest any per adaptar-la a les 
especificacions de la futura generació de l'Ibiza. Unes aturades 
que es repetiran entre els mesos d'agost i setembre. Seat, que 
l'any passat va produir gairebé 480.000 vehicles, pacta cada mes 
amb els sindicats la possibilitat de treballar dies addicionals els 
caps de setmana en funció de les necessitats de producció. 

El servei de creació d’empreses 
de Molins de Rei, garantia d’èxit 

Segons un estudi fet per la Diputació de Barcelona entre 
47 centres locals de serveis a les empreses de tota la pro-
víncia el servei de creació d’empreses de l’Ajuntament de 

Molins de Rei és un dels més eficients. La conclusió principal de 
l’estudi és que el 74,2% de les empreses assistides pel consistori 
baixllobregatí continuen actives al cap de tres anys, la xifra més 
alta amb diferència de tots els centres locals. De fet, la taxa de 
supervivència empresarial del Baix Llobregat és del 60,9%, men-
tre que en el conjunt de la província de Barcelona és del 57,6%. 
Aquest és el segon any que la Diputació de Barcelona analitza la 
taxa de supervivència empresarial, i per segona vegada el ràn-
quing és liderat pel servei d’assessorament de l’Ajuntament de 
Molins de Rei amb una xifra d’èxit molt similar. Pel que fa a les 
empreses tancades durant aquests tres anys analitzats, el 37,5% 
va clausurar la seva activitat per motius econòmics. El 87,5% 
d’aquestes persones diu que no pensa crear una altra empresa 
en el futur, tot i que un 12,5% sí que té intenció de fer-ho.

El turisme al Baix,
un sector en alça

L’Observatori Comar-
cal del Baix Llobregat 
va donar a conèixer 

l'informe anual del sector 
turístic del Baix Llobre-
gat 2015. Aquest Informe 
combina dades generals 
del sector (clima empre-
sarial, tendències futures 
o ingressos per turisme 
internacional) amb les 
dades concretes de la co-
marca (ocupació, afiliació, 
contractació i atur regis-
trats). Així, les dades de 
l’any passat mostren com 
el sector turístic continua 
sent un sector dinàmic en 
el conjunt de l’economia 
de la comarca.

Un sector   
molt potent
El pes del sector turístic en 
el conjunt de l’estructura 
productiva de la comarca 
supera al pes que té aquest 
sector en l’Àmbit Territorial 

Metropolità i en el conjunt 
de Catalunya. El 15% de 
les empreses i el 13% de la 
població ocupada del Baix 
Llobregat desenvolupen 
activitats turístiques. A la 
vegada, el 10% del total de 
la població ocupada en el 
sector turístic de Catalunya 
desenvolupa la seva activi-
tat al Baix Llobregat.

Barcelona és la cinquena ciu-
tat d’Europa en nombre de 
convencions i fires interna-
cionals. L’ocupació hotelera 
de la comarca es veu afec-
tada de manera positiva per 
aquestes tant per l’augment 
d’ocupació detectada com 
per l’augment de la mitjana 
tarifària detectada. El crei-
xement del flux de turistes 
estrangers i l’increment del 
client nacional mostren el 
creixement de la demanda 
que dibuixaven les expecta-
tives per aquest any.

Ocupació hotelera
L’ocupació hotelera del 2015 
presenta la mitjana més 
elevada dels darrers 7 anys 
(69% del total de l’oferta). Es 
consolida el turisme MICE o 
de negocis al Baix Llobregat, 
representa el 51% del total 
d’estades als hotels.

Si bé la nostra comarca re-
sulta molt atractiva per fer 
estades per raons de nego-
ci, a causa de la proximitat 
a Barcelona, cal apuntar 
que el motiu vacacional 
continua creixent entre els 
motius d’estada a la comar-
ca fent que el 2015 registri 
el percentatge més gran 
de vacances i oci (38% del 
total) des que elaborem 
l'enquesta d'ocupació ho-
telera a la comarca.

Més especialització
El futur del sector demanda 
una major especialització en 
l’oferta, considerant els dife-
rents perfils del turista com 
també els diversos canals 
d’informació i comunicació 
a disposició dels mateixos.

Per a potenciar i dinamitzar 
el sector turístic a la comar-
ca, des del Consorci de Turis-
me del Baix Llobregat s'està 
treballant en diverses inicia-
tives relacionades amb la 
promoció turística de la co-
marca i en l’estratègia 2.0. En 
concret estan treballant en 
diverses iniciatives, entre 
les quals destaquen el tu-
risme de reunions, familiar, 
esportiu, i gastronòmic, 
així com la creació d’una 
xarxa de senders única per 
la comarca, en la que el 
camí del riu Llobregat és el 
principal eix vertebrador. 

El 13% de la població a la comarca i el 
15% de les empreses es van dedicar a 
activitats turístiques l’any 2015

Foto: Arxiu
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25años
enCornellà

Gran piso de 4 habitaciones 
originalmente, reformado y 
transformado en piso de 2 

habitaciones amplias, gran salon-
comedor de 22m2, con salida a 

balcón exterior con sol de mañana 
y de tarde, muy bien comunicado 
con ffcc, bus, metro, renfe tranvia 
etc, zona de colegios, guarderias, 

institutos, zona deportiva comercial 
centro de la ciudad etc...

CORNELLA  Junto Paseo FFCC / Zona Deportiva

146.000€uros155.000€uros

CORNELLÀ - JUNTO RUBIO I ORS

CASA IMPRESIONANTE EN LA GARRIGA

CORNELLÀ 

Planta baja en casa con jardin-terraza, 95m2, 
de piso + 30m2 de terraza a nivel 3 habitacio-
nes 2 baños, salon amplio soleado y ,luminoso

199.000€uros

2 TERRAZAS, 3 HABITACIONES, 2 BAÑOS, TODO 
REFORMADO, EXTERIOR. VISTAS. SOL. LUZ NATURAL, 

SUPER-HABITACION DE MATRIMONIO.

SUPER-ÁTICO EN HOSPITALET

130.000€uros

Piso 1º de altura real con 3 hab., 1 baño ref., 
exterior con balcon a calle. vistas. . luz natu-
ral, cocina semi-nueva.

Casa con piscina y jardin comunitarios, garage para 3 coches,  
4 habitaciones + 1 suite en buhardilla con baño, 3 terrazas, 
cocina super-grande con mesa para 10 personas, 3 baños, 
acceso directo a la piscina desde la casa.

Planta baja con terra-
za, recien reformado 
a estrenar, todo nue-
vo, pocos vecinos, 
super-habitacion de 
matrimonio, terraza 
soleada amplia, coci-
na nueva, baño nue-
vo ducha a tierra.

CORNELLÀ JUNTO SPLAU

113.000€uros 269.000€uros

SUCCESSOS

Apunyalen un aficionat de 
l’Atlético Levante a Cornellà 

Un aficionat al Atlético Levante, familiar 
d’un jugador de l’equip valencià, va 
resultar ferit per apunyalament amb 

una arma blanca després d’una baralla. Els 
fets van succeir una vegada finalitzat el par-
tit de Lliga de Segona B entre la UE Cornellà 
i el conjunt valencià i fora de la instal·lació 
esportiva. L’agressió va passar al costat de 
l’autocar de l’equip visitant. Segons fonts 
dels Mossos d’Esquadra es va rebre una 
trucada, al voltant de les vuit de la tarda, 
denunciant els fets. La policia autonòmica i 
una ambulància del CEM es van personar al 
lloc on van atendre el ferit que va ser traslla-
dat a l’Hospital de Bellvitge i, posteriorment, 
el van donar d’alta. L’autor de l’agressió, se-
guidor de la UE Cornellà, va ser identificat i 
detingut pels Mossos d’Esquadra. 

Presó per a dos lladres per  robar 
en domicilis de comerciants 

Els Mossos d’Esquadra de la comissaria 
de Cornellà de Llobregat van dos ho-
mes entre 32 i 45 anys, de nacionalitat 

marroquina i algeriana i veïns de Mataró, 
com a presumptes autors d'11 delictes de 
robatori amb força en domicilis de Corne-
llà de Llobregat, Martorell, Granollers, la 
Llagosta i Terrassa. Se'ls imputen, fins al 
moment, 11 robatoris a interior de domicili 
on van obtenir un botí aproximat de 50.000 
euros en metàl·lic, joies, aparells electrònics 
i articles de luxe. Els dos detinguts, amb 
quatre antecedents policials, van passar a 
disposició del jutjat d'instrucció número 3 
de Cornellà de Llobregat, que és qui ha tu-
telat la investigació i el jutge va decretar el 
seu ingrés a presó. La dona d'un dels arres-
tats ha estat denunciada pels mateixos fets.

Detenen dos pratencs per cultiu 
de plantes de marihuana

Els Mossos d'Esquadra van detenir dos 
homes, de 25 i 37 anys, nacionalitat 
espanyola i veïns del Prat de Llobregat, 

per conrear 400 plantes de marihuana 
a l'interior d'un habitatge del municipi 
tarragoní de Roda de Berà. La investigació 
es va iniciar arran de les informacions 
facilitades per la policia local, que apuntaven 
l'existència d'una plantació en un habitatge 
a l'avinguda de l'Avenc. A l'interior van 
trobar les 400 plantes així com un sistema 
d'enllumenat i ventilació. També van 
descobrir que el sistema elèctric que 
alimentava les instal·lacions estava connectat 
fraudulentament a la xarxa elèctrica de la 
via pública. Després de ser detinguts, els 
dos homes van passar a disposició del 
titular del jutjat número 5 del Vendrell que 
després de prendre'ls declaració va deixar-
los en llibertat amb càrrecs.

Comet dos atracaments amb un 
ganivet de grans dimensions

Agents dels Mossos d'Esquadra de la 
Unitat de Seguretat Ciutadana de la 
comissaria de Sant Boi de Llobregat 

van detenir, un home espanyol i veí del ma-
teix municipi, com a presumpte autor de dos 
robatoris amb violència i intimidació. L’home, 
amb la cara descoberta, va entrar en una bo-
tiga de Sant Boi i va amenaçar el treballador 
posant-li un ganivet de grans dimensions 
al coll fugint del lloc amb la recaptació de 
l'establiment. Poc després, a la matinada, va 
cometre un segon robatori amb violència i 
intimidació. La víctima va ser una parella que 
caminava per un carrer de la mateixa locali-
tat. Els va sostreure dues cadenes i la bossa de 
mà amb una estrebada. El presumpte autor 
dels fets, amb sis antecedents policials, va ser 
detingut i va ingressar a la presó.

Una dona mata la seva filla de quatre anys a Sant Boi 
L’Ajuntament va decretar dos dies de dol oficial al municipi i va suspendre totes les activitats que s’havien organitzat

Una dona de Sant Boi de 
Llobregat va matar pre-
sumptament la seva filla 

de 4 anys. Segons un comu-
nicat dels Mossos d'Esquadra, 
el telèfon d'emergències 112 
va rebre un avís en el qual 
s'alertava d'aquests fets a dos 
quarts de set de la tarda. Quan 
els agents van arribar al lloc 
van trobat el cadàver de la me-
nor I van detenir la seva mare.

Dos dies de dol
L'Ajuntament de Sant Boi 
va celebrar una reunió 
d'urgència en la qual va 
decidir convocar un Ple 
extraordinari en què es 
va decidir declarar dos 
dies de dol oficial al mu-
nicipi, suspendre les ac-
tivitats organitzades per 
l'Ajuntament per a aquells 

dies i no destinar cap 
presència institucional a 
la resta d'activitats públi-
ques que se celebrin a la 
ciutat. A més, el consisto-
ri, en assabentar-se dels 
fets, va mobilitzar un dis-
positiu d'emergència per 
oferir atenció psicològica 
a l'entorn familiar de la 
víctima, que tenia tres ger-
mans de 20, 17 i 11 anys.

Foto: Aj. Sant Boi
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El jurat internacional 
Bandera Blava 2016 va 
concedir per a Cata-

lunya un total de 122 ban-
deres, de les quals 98 són 
per a les platges –entre les 
quals es troben la de Gavà 
i les de La Pineda i Llumi-
netes de Castelldefels- i 
24 per als ports esportius. 
S’incrementa en nou el 
nombre de platges guar-
donades, que passen de 89 
el 2015 a les 98 d’enguany. 

El distintiu Bandera Blava 
l’atorga un tribunal inter-
nacional de la FEE (Funda-
ció d’Educació Ambiental), 
amb la col·laboració de 
l’Associació d’Educació 
Ambiental i del Consumi-
dor (Adeac), que gestio-
na la campanya a l’Estat 
espanyol. Aquest guardó, 
reconegut a escala inter-
nacional, valora i premia 
la gestió ambiental i la se-
guretat,   les instal·lacions 

i la prestació òptima dels 
serveis i la informació i 
l’educació ambiental. Així 
mateix, exigeix a les plat-
ges una qualitat de l’aigua 
excel·lent i als ports, una 
excel·lent gestió ambiental.

Recupera el 
distintiu
La platja de Gavà ha estat 
una de les platges que ha 
obtingut el distintiu de 

bandera blava per aquest 
estiu 2016. D’aquesta ma-
nera la ciutat gavanenca 
recupera aquesta acredi-
tació que va perdre l’any 
passat a causa d’un epi-
sodi de pluges que es van 
produir a l’agost de 2014 
quan l’abocament direc-
te d’aigua procedent de 
l’estat de la Murtra va fer 
que el resultat del mostreig 
a l’altura del càmping Tres 
Estrelles no fos excel·lent.

L’Ajuntament de Viladecans posa en marxa el programa "Sé Digital" 

La edil de Begues demana 
restaurar l’abocador del Garraf 

L’alcaldessa de Begues, Mercè Esteve, ha fet públic la 
seva petició a l’Àrea Metropolitana de Barcelona per tal 
que aquest ens faci front a la restauració de la part de 

l’abocador del Garraf situada al terme municipal. Esteve consi-
dera que aquest és el moment per fer d’aquesta una prioritat 
per l’AMB. El finançament necessari per a completar la restau-
ració de l’abocador és de 27 milions d’euros. Davant la dificul-
tat d’assumir aquesta despesa, l’alcaldessa proposava “que la 
solució passa de manera ineludible per la solidaritat del major 
nombre d’entitats i administracions possible. Aquest és un 
problema que no es va generar de manera unilateral i al que 
vam contribuir molts municipis deixant allà les escombraries.”

L'AMB vol prohibir els vehicles 
més contaminants a partir de 2018

L'Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB) té la intenció 
de prohibir l'entrada als vehicles més contaminants a 
partir del 2018. El ple del consell de l'AMB, que aplega 

els 36 municipis de l'entorn de la capital catalana ha pro-
posat un acord per accelerar l'etiquetatge dels cotxes amb 
motor dièsel. La proposta, que ha estat consensuada amb 
la Generalitat de Catalunya, la Diputació de Barcelona i els 
principals ajuntaments metropolitans, apunta a què els 
primers vehicles que deixarien de circular són els de motor 
dièsel de més de 20 anys d'antiguitat, que són els més con-
taminants. Els automòbils amb motor dièsel representen 
actualment el 60% del parc mòbil de l'àrea metropolitana.

La recuperació ambiental del 
Llobregat, a la biennal de Venècia

La recuperació ambiental del riu Llobregat en el seu àmbit 
metropolità , aigües amunt del pont de l’autovia, és un dels 
projectes seleccionats per l'Institut Ramon Llull per formar 

part de l’”Aftermath Catalonia in Venice. Architecture beyond ar-
chitects", esdeveniment col·lateral de la XV Mostra Internacional 
d’Arquitectura de Venècia. Diverses instal·lacions audiovisuals 
mostraran intervencions arquitectòniques públiques, seleccio-
nades com a exemples d’una arquitectura que millora la relació 
de l’usuari amb l’entorn urbà, social i natural.  Entre els projectes 
seleccionats hi figura l'encarregat per l'Àrea Metropolitana de Bar-
celona als arquitectes Enric Batlle i Joan Roig per a la recuperació 
mediambiental del riu Llobregat al seu pas pel Baix Llobregat.

Aquest guardó, reconegut a escala internacional, valora i premia 
la gestió ambiental i la seguretat,  les instal·lacions i la prestació 
òptima dels serveis i la informació i l’educació ambiental

Gavà i Castelldefels reben el distintiu de les Banderes Blaves

E s va presentar a 
l'Ajuntament de Vi-
ladecans el programa 

de capacitació ciutadana 
per al desenvolupament 
empresarial i retenció del 
talent local “Sé digital” 
que s'ha engegat en la lo-
calitat baixllobregatina. A 
través d'aquest programa, 
impulsat per EOI Escola 
d'Organització Industrial 

i Orange, les tres entitats 
col·laboren en la genera-
ció d'activitat econòmica i 
d'ocupació, per contribuir 
a millorar la competitivi-
tat de l'economia local i a 
retenir el talent d'aquells 
que busquin desenvolupar 
els seus negocis i formar 
part de la revolució digital 
des de les seves ciutats. 

Què és?
“Sé digital” és un progra-
ma impulsat per EOI en 
col·laboració amb Orange 
per fomentar la transforma-
ció del teixit empresarial de 
municipis i ciutats, amb la fi 
aconseguir una ràpida i efec-
tiva adaptació d'aquestes 
poblacions i els seus habi-
tants als reptes que plante-

ja la nova economia digital 
global. Això s'aconsegueix a 
través d'un pla de formació 
online gratuït, que ajudarà 
a empresaris i emprene-
dors locals a desenvolupar 
les seves habilitats digitals, 
millorar les seves activitats 
professionals a través de 
l'aprofitament de les noves 
tecnologies i digitalitzar i des-
envolupar els seus negocis.

Amb aquest programa de formació online, les entitats podran contribuir a millorar la competitivitat 
de l'economia local i a la generació d'ocupació a través de l'ús de les noves tecnologies
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Sant Joan Despí es va 
vestir de gala. El Teatre 
Mercè Rodoreda va ser 

escenari de l’estrena del do-
cumental Jujol a Sant Joan 
Despí., dirigida pel director i 
productor Luis Campo Vidal. 

Campo Vidal i el seu equip 
han elaborat un documen-
tal que s'articula a partir de 
mirades-guia, de visions 
diverses de la realitat, i 
d'experiències quotidianes 
com visites guiades o acti-
vitats escolars. Per comple-
mentar la base documental 
d'aquesta mirada polièdri-

ca coneixerem el testimo-
ni de persones lligades a 
l'arquitecte, de fonts do-
cumentals, d'arxius locals, 
d'estudiosos i d'artistes. 
Com ha explicat Campo 
Vidal "aquest documental, 
de 26 minuts de duració, és 
una primera entrega del do-
cumental Jujol-Gaudí, dos 
genis de l'arquitectura que 
estarà enllestit el setembre. 
Estem en converses perquè 
TV3 el retransmeti.”

Per la seva part, l'alcalde, An-
toni Poveda, va assenyalar la 
importància que té per a la 

ciutat l'obra de Jujol i com 
l'Ajuntament ha aconseguit 
que obres tan rellevants 
com la Torre de la Creu o 
Can Negre siguin de titula-
ritat pública "ens dóna una 
projecció molt destacada, i 
aquest documental serveix 
encara més per difondre el 
llegat de Jujol, moltes vega-
des desconegut". Poveda ha 
avançat que l'Ajuntament 
treballa en l'edició d'un nou 
llibre sobre l'arquitecte i en la 
creació d'una ruta Jujoliana 
on també participaria Reus i 
Tarragona, dues ciutats que 

també compten amb un 
gran patrimoni de Jujol. 

El documental ens obre una 
perspectiva diferent so-
bre Jujol i Gaudí, dos genis 
coetanis del Modernisme 
que ens fa reflexionar a tra-
vés de preguntes com: ¿Va 
eclipsar Gaudí la carrera de 
Jujol?, ¿la va descobrir?,¿la 
va influir? Preguntes que in-
tentaran contestar els tretze 
experts que han participat 
en el documental com els 
arquitectes Carlos Flores, 
Toshiaki Tange, Josep Llinàs, 
l'artista Perejaume o, fins i 

tot, l'actor John Malkovich. 
Al documental es posa de 
relleu l'obra de Jujol des 
d'una mirada arquitectònica 
i social, ja que la figura del 
que va ser arquitecte mu-
nicipal es respira a la ciutat. 
Ja sigui a través d'una visita 
guiada o d'un taller escolar, 

Jujol és present a Sant Joan 
Despí i això va sorprendre 
molt Luis Campo Vidal "la 
ciutat ha integrat Jujol en 
el seu dia a dia... tot a Sant 
Joan Despí està marcat 
per aquest gran arquitecte 
que molts descobriran en 
aquest documental".

Núria Domènech guanya el 41è 
Premi de Poesia Martí Dot 

El saló de sessions de l'Ajuntament va ser escenari de 
l’acte de lliurament del Premi de Poesia Martí Dot 
2015 a la jove poetessa Núria Domènech Amador pel 

treball "Afonia". Enguany, el lliurament es va emmarcar 
en la XIII Setmana per la Llengua de Sant Feliu. El Pre-
mi de Poesia Martí Dot és un dels premis per a poetes i 
poetesses joves més importants del panorama líric ca-
talà.En el decurs de l'acte, organitzat per l'Ajuntament 
de Sant Feliu, la guanyadora va recitar bona part del seu 
poemari i Aina Torres, guanyadora de la penúltima edició 
i membre del jurat, va fer una valoració dels cinc treballs 
presentats en l'edició d'enguany. El poemari premiat es 
presentarà al mes de novembre juntament amb les ba-
ses de l'edició de l'any vinent.

L’art local s’exposa al Palau 
Falguera de Sant Feliu

Ja s’ha inaugurat la XXIX exposició del Saló de Primavera 
del Cercle de Belles Arts a la sala d'exposicions del Pa-
lau Falguera de Sant Feliu. Aquesta mostra col·lectiva de 

temàtica lliure aplega l'obra d'una vintena d'artistes locals 
o vinculats a la ciutat que treballen diferents disciplines 
artístiques i són socis del Cercle de Belles Arts. Tal explica 
la presidenta del Cercle de Belles Arts, Luisa Elena Gámez, 
s'hi pot veure "una mica de tot, des de dibuixos, escultures 
o pintures, amb tècniques diverses i estils molt diferents". 
L'exposició es podrà visitar fins al 26 de maig, de dimarts a 
dissabtes, de 18 a 20 h, i diumenges i festius, d'11 a 14 h. El 
Saló de Primavera ha esdevingut en les seves prop de tren-
ta edicions un espai de referència per conèixer la divergèn-
cia d'estils, propostes i tendències dels artistes de la ciutat. 

Arrenca la 28a Mostra de teatre 
escolar de Sant Vicenç dels Horts 

La 28a edició de la Mostra de teatre escolar de Sant 
Vicenç dels Horts està a punt d’obrir les seves portes. 
Amb la representació de ‘Tresor invisible’, a càrrec dels 

alumnes de l’Escola La Guàrdia, va començar el passat 10 
de maig la 28a edició de la Mostra de teatre escolar de Sant 
Vicenç dels Horts. Les representacions previstes es faran a 
la sala de teatre de La Vicentina i són obertes al públic (en-
trada és gratuïta). La Mostra d’aquest curs 2015-2016 exhi-
birà un total de tretze obres que interpretaran els alumnes 
de 6è de primària de les escoles de Sant Vicenç dels Horts, 
unes representacions que preparen durant tot l’any als 
tallers de teatre escolar. La darrera representació ‘Aquí i a 
l’Índia, família unida’, a càrrec dels alumnes de l’Escola La 
Immaculada, serà el dia 3 de juny.

El Teatre Mercè Rodoreda estrena el documental Jujol a Sant Joan Despí
Dirigit per Luis Campo Vidal ens apropa al genial arquitecte modernista amb testimonis 
d'experts que han estudiat l'obra del que va ser arquitecte municipal de Sant Joan Despí

Foto: Aj. Sant Joan Despí
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ESPORTS
La Penya Recreativa,sub
campiona d’Europa de futbol sala 

Lloret de Mar va acollir el Campionat d’Europa de Fut-
bol Sala on la Penya Recreativa Sant Feliu es va procla-
mar subcampiona de la competició en perdre la final 

davant del Volna rus per 2 a 6. A la fase prèvia, els sant-
feliuencs van caure també davant dels russos del Volna 
per 3 a 4. A la segona jornada, no van tenir problemes per 
guanyar als noruecs del KSI Fusal per 4 a 1 que els va per-
metre classificar-se per als quarts de final. Precisament en 
aquesta eliminatòria, els baixllobregatins es van imposar 
als russos del Russiand per 7 a 5 i van accedir a les semifi-
nals on es va desfer amb claredat dels francesos del Flasch 
Nimes per 4 a 1 aconseguint el passaport per la gran final.

El Trial de Nens de Corbera 
aplega una quarantena de pilots

Corbera de Llobregat va acollir el 22è Trial de Nens-Me-
morial Paco Andreu. La competició va aplegar un total 
de 42 pilots que van disputar la cinquena prova de la 

temporada de la Copa Catalana. Cal destacar la presència 
de la tretze vegades campiona del món de trial, Laia Sanz. 
Màximo Càmara (Taronja-Iniciació) es va proclamar campió 
en la categoria Taronja-Iniciació. A la Groc-Aleví es va impo-
sar Oriol Garcia. Pel que fa a la categoria Aleví+8 la victòria 
va ser per Arnau Maura. Lluc Miquel va vèncer a Vermell Pro-
mo, mentre que Ramon Godino va vèncier a la Blau Base. En 
l’apartat fèmines cal destacar el bon trial realitzat per Adela 
Godino, Ivette Suros, Andrea Saéz, Clara Casas i Laia Pi.

Els Vikings Volei Prat 
continuaran a la Primera Divisió

E ls Vikings Volei Prat van finalitzar en cinquena po-
sició de la classificació en una Fase Final que es 
va celebrar a Valladolid on, precisament, l’amfitrió 

Universidad de Valladolid es va proclamar campió de 
categoria i va assolir l’ascens a la Superlliga 2. A la fase 
prèvia, els de Juan Carlos Moreno no van poder guanyar 
cap dels dos partits i van finalitzar últims. En l’estrena 
a la competició van caure davant del Santo Domingo 
Petrer d’Alacant per 0 a 3 (20-25, 29-31 i 12-25) i en el 
segon partit no van poder amb els amfitrions, la Univer-
sidad de Valladolid, ja que van caure per 3 a 1 (25-17, 
25-21, 18-25 i 25-18). I en la lluita per a la cinquena o 
sisena posició, els Vikings Volei Club es van imposar al 
SAD Recuerdo de Madrid per 3 a 0 (25-16, 25-22 i 25-23).

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

Miquel Martínez, 
president de la 
UE Santboiana

Va guanyar les eleccions 
a la candidatura 
de Toni Gabarró

Pepe Oriola 
es col·loca líder 
a les TCR

El gavanenc domina 
la classificació 
amb 84 punts

Foto: PR Sant Feliu

Gavà, seu de l’Escolar d’Atletisme 
per a disminuïts psíquics

L’Estadi Municipal La Bòbila de Gavà va ser escenari 
del 36è Campionat Escolar d’Atletisme de Catalunya 
per a disminuïts psíquics organitzat per la Federació 

Catalana d’Esports per a Disminuïts Psíquics (ACELL). La 
competició gavanenca va ser la primera de les dues jorna-
des en què s’ha dividit aquest campionat on van participar 
441 esportistes de 23 escoles d’educació especial d’arreu 
de Catalunya. En aquesta jornada s’hi van incloure, entre 
altres modalitats, curses de velocitat, curses adaptades de 
caminar assistit, curses de caminar en cadira de rodes, pro-
ves de salt de llargada, i proves de llançament de pes. 

Set medalles per 
a Núria Marquès 
a L’Europeu

Va assolir un nou 
rècord continental 
en els 100 esquena

VILADECANS

La 23a Nit de l'Esport va lliurar 
un total de 72 guardons
Esportistes i equips locals amb resultats destacats la temporada 
2014-2015 van posar la cirereta amb aquest reconeixement

La Nit de l'Esport, que ja 
fa diverses edicions que 
no pretén escollir als 

millors sinó destacar tots 
aquells que han assolit fites, 
va entregar 72 guardons el 
29 d'abril a Cúbic. Enguany, 
els premiats competien en 
20 esports diferents, eviden-
ciant que la ciutat té un gran 
caràcter esportiu. Dels guar-
dons, vint van ser per èxits 
d'equip i la resta individuals. 
A la llista, noms que mai ha-
vien aparegut en edicions 
anteriors, que demostren 
que l'esport a la ciutat   té 
planter, com els de la juga-
dora de bàdminton Joana 
Rico, l'atleta Àlex Cembo-
rain, la boxejadora Patricia 
Tomás o l'escaquista Èdgar 
Roca. I molts d'altres que 
any rere any van consolidant 
la seva carrera ascendent. 
També hi va haver cinc pre-
mis especials: per als atletes 
Carles Castillejo i Beatriz Pas-
cual, la gimnasta Berta Ma-
rín, la jugadora de softbol 
Paula Serrano i Carlos Dos 
Santos, àrbitre de bàsquet 
durant 25 anys. I es va pre-
miar vuit esportistes locals 
que han fet el salt a grans 
clubs pel seu potencial.

Els guanyadors per 
modalitats van ser 
els següents: 
En Arts Marcials, Athlon 
(Marc Garcia, Andrea i Juan 
Caballero) i Mugendo (Pau-
la Bujella, Albert Campos i 
Elisabeth Álvarez); en Atle-
tisme CA Adidas (Carles Cas-
tillejo), Valencia TiM (Beatriz 
Pascual), Club Atletisme 
Viladecans (Xènia i Beth Cá-
ceres, Àlex i Víctor Cembo-
rain, Maria i Lucia Casasola, 
Jesús Hurtado, Neus Núñez, 
Maria Martínez, Ana García, 
Violeta Rodríguez i Jana Ló-
pez), ISS-L'Hospitalet (Judith 
Pérez) i FC Barcelona (Marta 
Castillejo); en Bàdminton, 

Club Bàdminton Viladecans 
(Carles i Joana Rico, Marta 
González, Carmen García, 
Álex Collado, Román Gui-
sado, Edu Sánchez, Marta 
Jiménez i Maria Therekho-
va); en Bàsquet, CB Vilade-
cans-St Gabriel (cadet A), 
Bàsquet Femení Viladecans 
Sports (sènior B, pre-minis A 
i B) i Col·legi d'Àrbitres (Car-
los Dos Santos); en Boxa, El 
Guante de Oro (Patricia To-
más, Alejandro Moya, Jau-
me Ávila i Carlos Muñoz); en 
Ciclisme, Club Ciclista Sant 
Boi (Pol Hervás) i Handbike 
Barcelona (Israel Rider i Ser-
gio Garrote); en Equitació, 
Hípica Les Tanques (Pau 
Dorca, Ariadna Aliberch i 
Laura Ferrés); en Escacs, 

Club d'Escacs Viladecans (sè-
nior A i Edgar Roca); en Esquí 
amb Patins en Línia, MLEC 
(Ainhoa i Aitor Mellado); en 
Futbol, UD Viladecans (sè-
nior B, infantil A, infantil D, 
benjamí A i juvenil-cadet 
femení), UD Sector Montse-
rratina (aleví D i prebenjamí 
A); en Gimnàstica, Club Rít-
mica Viladecans (sèniors A 
i B, Berta Marín, Carla Vas i 
Rocío Llamas), Club Gimnàs-
tic Sant Boi (Joel Plata); en 
Motocros, Moto Club Sant 
Celoni (Marc Pablo Aranda); 
Natació, Club Natació Vi-
ladecans (equip  4x50 estils, 
Ivette Pérez i Alia Sebiya); en 
Patinatge artístic, Club Patí 
Viladecans (María Herrera, 
Sandra Cañamero i Lucía 
Molina); Patinatge de velo-
citat, Club Patinatge Veloci-
tat Viladecans (Arnau i Joan 
Coria i Marc Mata); en Petan-
ca, Club Petanca Viladecans 
(Mari Paz Escribano, Pilar 
Marín, Carmen Fontecha i 
Puri Leiva); en Pesca Esporti-
va, Agrupación de Pesca De-
portiva de Viladecans (Equip 
Yuki-Quinter, Daniel Cervan-
tes i Álvaro Pérez); Softbol, 
Club Beisbol Viladecans (ju-
venil i Paula Serrano).
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MOLINS DE REI

El waterpolo militarà la propera 
temporada a la Divisió d’Honor 
El primer equip masculí del Club 
Natació Molins de Rei va assolir 
l’ascens a la màxima categoria 
nacional després de proclamar-
se campió de Primera Divisió

L’esport molinenc està 
d’enhorabona. Per prime-
ra vegada en quaranta-

cinc anys del CN Molins de Rei, 
el seu equip sènior masculí 
va assolir l’ascens a la Divisió 
d’Honor nacional. La victòria 
davant de La Latina per 11 a 
4 va ser suficient, a falta d’una 
jornada per finalitzar la com-
petició, perquè els nois de 

Sergi Pedrerol i Xavi Pajuelo 
poguessin obtenir el passa-
port a la màxima categoria es-
panyola d’aquesta modalitat 
esportiva. La temporada del 
conjunt del Baix Llobregat 
ha estat pràcticament per-
fecta. A casa s’han mostrat 
intractables guanyant tots 
els seus partits i a domicili 
només han perdut quatre. 

Un cop finalitzada la Lliga és 
moment de començar a pla-
nificar la propera campanya. 

L’èxit esportiu no ha pas-
sat desapercebut per 
l’Ajuntament de Molins de 
Rei, que va organitzar una 
recepció oficial. La delega-
ció del CN Molins de Rei va 
estar encapçalada pel seu 

president, Jaume Mas, per 
l’entrenador de l’equip, Ser-
gi Pedrerol, i pel capità, Nil 
Marsal. L’acte, obert al pú-
blic, va tenir lloc a la Sala de 
Sessions del consistori amb 
la presència de l’alcalde, 
Joan Ramon Casals, i el pri-
mer tinent d’alcalde i regi-
dor d’esports, Xavi Paz.
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SANT JOAN DESPI

Ja es pot construir el Miniestadi 
i el sector de les Begudes 

La Generalitat ha donat 
llum verda a la modi-
ficació del Pla General 

Metropolità (PGM) que per-
met el desenvolupament 
urbanístic de la zona on se 
situa la Ciutat Esportiva Joan 
Gamper de l’FC Barcelona. Es 
tracta d’un espai de 294.131 
metres quadrats situat al 
costat de l’autopista B23, 
que acollirà l’ampliació de 
les instal·lacions blaugranes 
i la construcció d’habitatges, 
zones verdes i equipaments. 
Aquest vistiplau ha estat 
després de l’aprovació inicial 
per part de l’Ajuntament de 
Sant Joan Despí i dels infor-
mes favorables de la Comis-
sió Territorial d’Urbanisme 
de l’Àmbit Metropolità de 
Barcelona i de la Comissió de 
Política Territorial i Urbanis-
me. Un cop aprovat definiti-
vament el Pla urbanístic, ara 
es treballa en els projectes 
d’urbanització i reparcel·lació 
previs a l’atorgament de la lli-
cència d‘obres.

El nou planejament per-
met al Barça tirar endavant 
el projecte d’ampliació de 

les seves instal·lacions, que 
contemplen la construcció 
del nou Miniestadi –a l’espai 
que ocupava el Tennis El 
Forn, ja enderrocat– amb ca-
pacitat per a 6.000 especta-
dors i un pàrquing per a 600 
vehicles; a banda de millores 
a les actuals instal·lacions de 
la Ciutat Esportiva. També 
rehabilitaran la masia de 
Can Felip, que quedarà inte-
grada a l’ampliada ciutat del 
Barça i es contempla un pas 
sobre les vies del tren per 
connectar aquest sector al 
barri de Torreblanca. 

Usos residencials 
La resta de terrenys –de 
titularitat privada– es des-
tinen a usos residencials, 
amb amplis espais de zones 
verdes i àrees destinades 
a equipaments i a activitat 
econòmica. Així, es desti-
nen 17.564 metres quadrats 
per a la construcció de nous 
habitatges, que pot repre-
sentar la construcció d’uns 
800 pisos, el 40% dels quals 
hauran de ser de caràcter 
protegit; 24.834 metres qua-

drats per a parcs i jardins (es 
preveu la creació d’un parc 
urbà), 9.753 m2 per a equi-
paments, i uns altres 11.016 
metres quadrats destinats al 
sector terciari. 

El nou ordenament urbanís-
tic rebaixa l’alçada dels edifi-
cis que fins ara contemplava 
el PGM, que passaran d’un 
màxim de Planta Baixa+24 
plantes a un màxim de Plan-
ta Baixa+10, factor que, per 
a l’alcalde, Antoni Poveda, 
“és molt important, ja que 
ens permet un creixement 
sostingut, com el que ha 
tingut la ciutat fins ara. És un 

projecte molt important per 
Sant Joan Despí i per a Cata-
lunya”. Poveda ha recordat 
que es continua treballant 
en la proposta “per convertir 
la B23 en una via més cívica 
amb l’objectiu que sigui una 
prolongació de la Diagonal”. 
Per la seva part, el conseller 
de Territori i Sostenibilitat, 
Josep Rull, ha ressaltat que 
aquest “és un projecte bo 
per al Barça, Sant Joan Des-
pí i per al conjunt del país”, 
mentre el president de l’FC 
Barcelona, Josep Maria Bar-
tomeu, ha comentat que es-
pera que el Miniestadi pugui 
“estar enllestit en 24 mesos.” 

SANT BOI DE LLOBREGAT

Més de 1.100 atletes s’apleguen a 
la Cursa Popular Vila de Sant Boi 

El Club d'Atletisme Sant 
Boi va organitzar la 
Cursa Popular Vila de 

Sant Boi amb el suport de 
l'Ajuntament. La participació 
global en aquesta edició ha 
estat de 1.173 atletes (695 
als 10 km, 265 als 5 km i 213 
a la cursa KIDS per a infants). 
Juan Manuel Álvarez Ramos 
(32'04"), en la categoria mas-
culina, i Angelica Samuelsson 
(40'44"), en la femenina, van 
ser els campions a la prova 
de 10 quilòmetres disputa-
da amb sortida i arribada a 
l'Estadi Municipal d'Atletisme 
Constantí Miranda. A la tradi-
cional cursa de 10 km se li ha 
afegit en aquesta ocasió una 

de més curta, de 5 km de re-
corregut, amb l'objectiu prin-
cipal d'esperonar la participa-
ció de corredors i corredores 
que s'inicien en el món del 
'running' . Marc Fernández 
i Marta Castillejo van ser els 
primers classificats, mentre 
que Hugo Jiménez i Irati Ba-
rragán, per un costat, i Nil To-
rres i Alba Guerrero, per l'altre, 
van encapçalar les prova KIDS 
de 860 i 460 metres.

La Cursa Popular Vila de 
Sant Boi va tenir, un cop 
més, una finalitat festiva i 
solidària. I és que mig euro 
del cost de cada inscrip-
ció es va destinar a l' Obra 

Social de Sant Joan de 
Déu. Com és habitual, els i 
les atletes van passar per 
l'interior del recinte del Parc 
Sanitari Sant Joan de Déu a 

Sant Boi. A més, diversos grups 
d'animació han acompanyat 
el pas dels corredors i corre-
dores en els diferents punts 
quilomètrics del recorregut.

La construcció del nou camp del Barça podria estar enllestit 
en 24 mesos i tindrà una capacitat de 6.000 espectadors

Una part de la recaptació va tenir una finalitat solidària, ja que es 
va destinar a l’Obra Social de Sant Joan de Déu 

Foto: Aj. Sant Boi

ESPORTS
L’EH Sant Vicenç, campió 
d’Espanya juvenil femení 

La Cursa Solidària d’Esplugues 
aplega més de 1.500 atletes 

El Prat-Triatló es proclama 
campió de Catalunya per equips

L'equip masculí del 
Prat-Triatló 1994 de 
la modalitat elit es 

va proclamar campió de 
Catalunya per equips a 
la 21a edició del Triatló 
Ciutat del Prat. Els pra-
tencs van aconseguir 
el campionat després 
d'haver-lo disputat afe-
rrissadament amb el 

Club Natació Vic, que ha 
quedat únicament 11 se-
gons per darrere. La pro-
va, organitzada pel club 
pratenc, consistia en 750 
metres de natació al mar, 
20 km de ciclisme i 5 km 
de cursa a peu. Hi van 
participar més de 140 
equips en les dues cate-
gories, elit i open.

L’equip d’handbol vi-
centí va arribar a la 
final del Campionat 

d’Espanya després de 
superar a semifinals al 
Felmar BM La Roca (37-
35) a la tanda de penals, 
i guanyar els seus tres 
partits de la fase de clas-
sificació dvant del Morve-
dre, Pozuelo de Calatrava 

i La Seyolca Carballal. A 
la final l’esperava de nou 
el conjunt local del BM 
Morvedre i es va imposar 
per 27 a 35 assolint el títol 
de campiones d’Espanya 
de la categoria. La com-
petició es va celebrar en 
el Pavelló Municipal René 
Marigil de Sagunt (Valèn-
cia) del 4 al 8 de maig. 

Esplugues de Llobre-
gat va acollir la 6a 
Cursa Solidària, que 

va aplegar més de 1.500 
atletes que es van dis-
tribuir en els tres reco-
rreguts que va haver-hi. 
Cal destacar que tots els 
beneficis es van destinar 
a l'Hospital Amic de Sant 
Joan de Déu i serviran 
per millorar l'estança dels 
nens i nenes hospitalit-
zats. A la distància dels 5 

quilòmetres, els guanya-
dors van ser el marroquí 
Jamal Ouacha (16’10’’) i 
Sara Benedí (21’40’’). Els 
primers a la distància 
de 1.200 metres van ser 
Rubén Peralta (Institut 
Corbera, 3’33’’) i Irene Ru-
bio (3’47’’). Mentrestant, 
els primers en els 850 me-
tres van ser Óscar Gonzá-
lez (Cornellà Atlètic, 2’26’’) 
i Enya Lechuga (Club Pen-
tantlón Catalana, 2’31’’).

Foto: HSV

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

Castelldefels, 
capital del 
patinatge artístic

Es van aplegar 
150 patinadores
a Can Roca

L’AE Prat es 
proclama campió 
de Tercera

Jugarà el playoff 
d’ascens a 
Segona Divisió B

Foto: Aj. Sant Joan Despí



Claudio Huguet

Gestió profesional immobiliaria

¡Vendemos su piso
en 90 días!

“POR CONFIAR EN NOSOTROS 

GRATIS 

CÉDULA HABITABILIDAD 
Y CERTIFICADO ENERGÉTICO”

www.clauassessors.com     697 75 89 98    Rubio i Ors 135 1er Pis · CORNELLÀ DE LLOBREGAT

www.clauassessors.com   697 75 89 98 Rubio i Ors 135 1er Pis · 08940 CORNELLÀ DE LLOBREGAT

Empresa avalada por:

SANT BOI DE LLOBREGAT
Plaza Teresa Valls i divi

Ático con 3 habitaciones, 2 baños, cocina 
office,  gran salón con salida a balcón 
amplio, terraza solarium de 48 m2. Finca 
con ascensor y zona comunitaria con 
piscina y jardín.

CORNELLÀ LLOBREGAT
C/ Sant Lluis

Se vende fantástico ático con ascensor, 
4 habitaciones, 2 baños, parking, 
trastero y terraza de 48m2

CORNELLÀ DE LLOBREGAT
C/ Anoia

Gran salón, 
3 habitaciones, 

baño completo, balcón, 
todo exterior. 

Fantástica finca con ascensor.

VILADECANS
Pintor Fortuny-Torre roja

Zona residencial, finca con ascensor, 
piso de 80 m2 aprox. con 3 habitaciones, 
gran salón comedor, baño completo, 
cocina con salida a patio exterior de 
12 m2, precio 157.500€. Financiacion al 
100x100.

Si necesita vender su inmueble, llámenos.

OPORTUNIDAD PRECIO:  332.000€ PRECIO:  154.000€ PRECIO:  257.865€ PRECIO:  262.865€

PRECIO:  151.000€ PRECIO:  122.500€ PRECIO:  108.000€ Chalet exclusivo PRECIO:  247.500€

PRECIO:  170.000€ PRECIO:  122.000€ PRECIO:  59.900€ Casa única PRECIO:   89.500€

MOLINS DE REI
C/PARE MANYANET

Se vende fantástico piso situado 
en el centro de Molins de Rei. Finca 
con ascensor. Impresionante salón, 
3 habitaciones, cocina con salida a 
lavadero, baño completo.

VILADECANS 
C/SANT JERONI 

Oportunidad finca totalmente rehabilita-
da y con ascensor, antes 3 hab., ahora 2 
hab., gran salón comedor, cocina amplia, 
baño completo y balcón con vistas des-
pejadas. acabados: parket, calefac., aire 
acond., puerta seguridad, etc…. lo mejor 
su precio. financiacion al 100x100

SANT FELIU DE LLOBREGAT
C/CINTO RIUS 

Casa espectacular en zona “mas lluhi”,  
fantastica distribucion, gran parking, 
piscina comunitaria, un sueño a 15 minutos 
de barcelona, para mas informacion ver 
fotografias y video de distribucion en 
nuestra web: wwwclauassessors.com

SANT BOI DE LLOBREGAT 
C/RUBIO I ORS

Fantastico atico- duplex en zona 
Marianao de Sant Boi, finca con ascensor 
y solo 3 vecinos, atico con muchas vistas 
y sol,  lo mas parecido a vivir en una 
casita independiente, grandes terrazas y 
acabados muy buenos, finca del año 2003.

L'HOSPITALET
AVD.SEVERO OCHOA 

Buen piso ideal por calidad precio, 
finca muy bonita 

piso exterior 
con 2 habitaciones.

L'HOSPITALET
C/PINS

Muy buen piso en finca totalmente 
reformada y con ascensor. piso de 3 hab., 
dobles, gran comedor, cocina con salida 
a lavadero, baño completo, totalmente 
exterior con muchisima luz, inigualable en 
zona, unico- oportunidad.

L'HOSPITALET
SANT JOSEP - SANTA EULALIA

Piso de 3 habitaciones, exterior con 
ascensor en finca reformada y piso 
super reformado, es un 7º de altura 
con ascensor y vistas espectaculares, 
muy buena oportunidad, financiacion 
al 100x100

GAVÀ
C/ANTONI GAUDI 

Finca con ascensor, piso 4 hab., gran 
salon comedor con salida a terraza/
balcon, baño completo y aseo, cocina 
con salida a lavadero amplio. piso total-
mente reformado y para entrar a vivir, 
posibilidad de financiacion al 100x100.

SANT BOI DE LLOBREGAT 
C/ LA PLANA

La mejor zona de Sant Boi, casa 
independiente en el centro. si para 
comprar esta magnifica casa, usted 
debe de vender su piso, llámenos y le 
llevaremos toda la gestion de venta e 
hipotecaria, ver video de distribucion, 
casa unica y muy bonita.

SANT ANDREU DE LA BARCA
C/SARDANA 

Piso económico, 1º de altura real sin ascen-
sor, actualmente tiene 3 hab., salon come-
dor, baño completo, cocina con lavadero y 
balcón., refórmalo a tu gusto y tendrás un 
piso fantástico a 1 minuto de la estacion 
de ff.c.c y a 20 minutos de cualquier punto 
de barcelona en transporte publico.

ESPLUGUES DE LLOBREGAT
Sant Antoni Mª Claret

Atico-duplex de obra semi-nueva de 2 
años, finca espectacular con piscina y 
zona comunitaria de lujo, 3 hab., 2 baños 
completos, cocina con salida a terraza 
y desde el  salón se accede a la parte 
superior con terraza solarium exclusiva 
con vistas increíbles, parking y trastero. 


